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AK PARTİ İSTANBUL İL SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER BAŞKANLIĞI TEŞKİLAT İÇİ HAFTALIK BÜLTENİ

TERÖRÜN 
ARKASINDAKİLERİ 

GÖRÜYORUZ, 
OYUNU 

BOZACAĞIZ
Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan, İstanbul 
Fuar Merkezi’nde SAHA 

EXPO 2024 Savunma, 
Havacılık ve Uzay Sanayii 
Fuarı Programı’na katıldı. 

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan “Tuzağa 

düşmeyeceğiz taviz 
vermeyeceğiz, birlik 

beraberliğimizden taciz 
vermeyeceğiz. İç karışıklık 

senaryoları yazanların 
oyunlarını bozacağız, 

heveslerini kursaklarında 
koyacağız” dedi.



AK Parti olarak toplumun 
her kesimi ile buluşmak, 
sorunlarını dinleyerek 
çözüm yolları üretmeye 
çalışmak bizi 22 yıldır 
başına tac etmiş 
milletimize en büyük 
borcumuzdur.
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HABER 02

SÖZÜM MECLİSTE

Bu minvalde AK Parti 
İstanbul İl Başkanlığı 
olarak başlattığımız 
“SÖZÜM MECLİSTE” 

programımız ile vatandaşlarımızın 
gündeminde olan konular için, 
T.B.M.M.’de yapılan çalışmaların 
ilgili milletvekillerimiz tarafından 
kamuoyuna aktarılmasını ve 
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HABER 03

aynı zamanda toplumun her 
kesiminden vatandaşlarımızın ülke 
gündemine ilişkin konularının, 
yasama organı olan Türkiye 
Büyük Millet Meclisimizde konu 
edilmesi amacı ile her hafta 
farklı gündemleri işleyeceğimiz 
programlar serisini başlatmış 
bulunuyoruz.

Eğitim, İş dünyası, Medya, 
Üniversiteler, Kadın, Gençlik, 
Muhtarlar, Hukukçular, 
Akademisyenler, Öğrenciler gibi 
toplumun birçok kesiminden 
temsilciler ile gerçekleştirdiğimiz 
programda “Toplumda Adalet 
Algısı” üzerine çok verimli 
istişarelerde bulunduk.

AK Parti İstanbul İl 
Başkanımız Osman Nuri 
Kabaktepe’nin katılımıyla, İstanbul 
Milletvekillerimiz, T.B.M.M. Adalet 
komisyon Başkanımız Cüneyt 
Yüksel, İnsan Hakları Komisyon 
Üyemiz Adem Yıldırım, Güvenlik 
ve İstihbarat Komisyon Üyemiz 
Yahya Çelik‘in sunumlarıyla 
gerçekleştirdiğimiz programda, 
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toplumun hissiyatlarının ve 
gündemlerinin Gazi Meclisimizde 
karşılık bulacağına inancımız 
tamdır.

“Toplumda 
Adalet Algısının 
Güçlendirilmesi 
Hepimizin 
Sorumluluğudur”

AK Parti İstanbul İl Başkanı 
Osman Nuri Kabaktepe, 
Bahçelievler’de gerçekleştirilen 
“Sözüm Mecliste” programında 
yaptığı konuşmada, toplumda 
adalet algısının güçlendirilmesi için 
her kesime önemli sorumluluklar 
düştüğünü vurguladı. 

Kabaktepe, eğitimcilerden 
iş dünyasına, hukukçulardan 
gazetecilere kadar herkesin 
adaletin yalnızca mahkeme 
salonlarında değil, hayatın 
her alanında sağlanması için 
ortak bir çaba göstermesi 
gerektiğini belirtti. İl Başkanımız, 
yaptığı konuşmada, bu geniş 
katılımın adaletin toplumun tüm 

katmanlarında güçlendirilmesi için 
önem taşıdığına işaret etti. Ayrıca, 
bu tür istişarelerin topluma daha 
adil bir gelecek bırakma yolunda 
atılacak adımlar için yol gösterici 
olacağını ifade etti. Kabaktepe, 
adaletin, bireysel yaşamdan 
toplumsal düzenin her noktasına 
kadar geniş bir yelpazede ele 

alınması gerektiğine dikkat 
çekerek, AK Parti İstanbul olarak 
bu konudaki çalışmalara kararlılıkla 
devam edeceklerini belirtti.

Bu manada toplumun temsilcisi 
niteliğindeki tüm katılımcılarımıza, 
kıymetli konuşmacılarımıza ve 
programımıza destek veren 
herkese teşekkür ederiz.



Beyoğlut

MİLLETVEKİLLERİMİZ 
SAHA ÇALIŞMALARINA 
DEVAM EDİYOR
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HABER 05

SÜLEYMAN SOYLU
İstanbul Milletvekilimiz Önceki Dönem İçişleri Bakanımız Süleyman Soylu bu hafta Empati 
İstanbul programları kapsamında Beyoğlu ilçemizde cuma namazı akabinde Cami Derneğini 
ziyaret etti. Daha sonra esnaf ve hane ziyaretleri yaparak vatandaşlarımız ile bir araya geldi.

ADEM YILDIRIM
İstanbul Milletvekilimiz Adem 
Yıldırım bu hafta Empati İstanbul 
programları kapsamında Beyoğlu 
ilçemizde esnaf ziyareti, muhtarlık 
ziyareti ve pazaryeri ziyaretleri 
yaparak vatandaşlarımız ile bir araya 
geldi.
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MUSTAFA DEMİR
İstanbul Milletvekilimiz 
Mustafa Demir 
Bu hafta Empati 
İstanbul programları 
kapsamında Beyoğlu 
ilçemizde cuma namazı 
sonrasında Cami 
Derneği ile bir araya 
geldi. Daha sonra esnaf 
ziyareti ve muhtarlık 
ziyareti ile programına 
devam etti.

SEVAN 
SIVACIOĞLU  
İstanbul Milletvekilimiz 
Sevan Sıvacıoğlu bu 
hafta Empati İstanbul 
programları kapsamında 
Beyoğlu ilçemizde İlçe 
Başkanlığı ziyareti, hane 
ziyareti ve esnaf ziyareti 
yaparak vatandaşlarıyla 
bir araya geldi.
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Büyükçekmecet

CÜNEYT YÜKSEL
İstanbul Milletvekilimiz Cüneyt Yüksel bu hafta Empati İstanbul 
programları kapsamında Büyükçekmece ilçemizde İlçe Başkanlığı 
ziyareti yaparak yönetim kurulu üyeleri ile bir araya geldi. Daha sonra 
muhtarlık ziyareti yaptı.

NİLHAN AYAN  
İstanbul Milletvekilimiz Nilhan Ayan bu hafta Empati İstanbul programları 
kapsamında Büyükçekmece ilçemizde hane ziyaretleri ve esnaf 
ziyaretleri yaparak Büyükçekmeceli vatandaşlar ile bir araya geldi.
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SEYİTHAN İZSİZ
İstanbul Milletvekilimiz Seyithan İzsiz 
bu hafta Empati İstanbul programları 
kapsamında Büyükçekmece ilçemizde 
İlçe Başkanlığı ziyareti, esnaf ziyareti 
ve hastane ziyaretleri yaparak 
Büyükçekmeceli vatandaşlarımız ile bir 
araya geldi.

ŞAMİL AYRIM
İstanbul Milletvekilimiz 
Şamil Ayrım bu hafta 
Empati İstanbul 
programları kapsamında 
Büyükçekmece ilçemizde 
ilçe başkanlığı ziyaretiyle 
programına başladı 
daha sonra ağız ve 
diş sağlığı merkezi 
ve muhtarlık ziyareti 
yaparak Büyükçekmeceli 
vatandaşlar ile bir araya 
geldi.
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ŞENGÜL KARSLI
İstanbul Milletvekilimiz Şengül Karslı bu hafta 
Empati İstanbul programları kapsamında 
Büyükçekmece ilçemizde muhtarlık ve esnaf 
ziyaretleri yaparak Büyükçekmeceli vatandaşlarla 
bir araya geldi.

Şilet

HASAN TURAN
İstanbul Milletvekilimiz Hasan Turan bu hafta Empati İstanbul programları kapsamında Şile’de 
Jandarma Komutanlığı ziyareti, muhtarlık ziyareti ve kahvehane ziyaretleri yaparak Şileli 
vatandaşlar ile bir araya geldi.
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İSMAİL ERDEM
İstanbul Milletvekilimiz İsmail Erdem 
bu hafta Empati İstanbul programları 
kapsamında Şile ilçemizdeydi. 
Milletvekilimiz İsmail Erdem pazar 
yeri ziyareti, Sağlık Ocağı ziyareti ve 
taksi durağı ziyaretleri yaparak Şileli 
vatandaşlar ile bir araya geldi.

MÜŞERREF PERVİN TUBA DURGUT
İstanbul Milletvekilimiz Müşerref Pervin Tuba Durgut bu hafta Empati İstanbul 
programları kapsamında Şile Ağva ilçesinde Muhtarlar Derneği ziyareti, hane 
ziyareti, esnaf ziyareti ve kafe ziyareti yaparak vatandaşlar ile bir araya geldi.
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TUĞBA IŞIK ERCAN
İstanbul Milletvekilimiz Tuğba Işık Ercan bu hafta Empati İstanbul programları 
kapsamında Şile ilçemizdeki programına ilçe Başkanlığı ziyaretiyle başladı. 
Daha sonra kadın girişimcileri iş yerlerinde ziyaret, muhtarlık ziyareti ve ev 
sohbetlerinde ilçe sakinleri ile bir araya geldi.

ÜMMÜ GÜLŞEN ÖZTÜRK
İstanbul Milletvekilimiz Ümmü Gülşen Öztürk bu hafta Empati İstanbul 
programları kapsamında Şile ilçemizde Muhtar ziyareti, hane ziyareti ve 
kıraathane ziyaretleri yaparak vatandaşlarla bir araya geldi.
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SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER 12

İLÇELERİMİZE ZİYARETLER
İl Başkanvekilimiz Akın Bayram ilçelerimize yapmış  olduğu ziyaretlerine 
ve saha programlarına devam ediyor. Başkanımız bu hafta teşkilatımızla 

birlikte Silivri ilçemizde ziyaretlerde bulundu.

SİLİVRİ
Silivri İlçe Başkanlığı

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram, 
Silivri İlçe Başkanlığımıza ziyarette 
bulunarak teşkilatımızla bir araya 
geldi. İl Başkanvekilimiz Bayram 
İlçe Yönetim Kurulu toplantısına 
katılarak burada bir konuşma 
gerçekleştirdi. Konuşmasında; 
“Her zaman milletimizin yanında 
olma sözümüzü yerine getiriyor 
ve sorunlara çözüm bulma gayreti 
içerisinde oluyoruz. Milletimizin 
bizlere olan güvenine layık olmak 
için, daha çok çalışacak daha 
çok mücadele edeceğiz. Millete 
hizmet yolunda canla başla çalışan 
teşkilatlarımızın tüm kademelerinde 
görev alan teşkilat mensuplarımıza 
teşekkür ederiz.” dedi.
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Silivri Kaymakamlığı

Silivri İlçe Jandarma Komutanlığı 

İl Başkanvekilimiz 
Akın Bayram, Silivri 
Kaymakamlığını 
ziyaret etti. İl 
Başkanvekilimiz 
Bayram; “Silivri 
Kaymakamımız 
Tolga Toğan 
Bey’i teşkilat 
mensuplarımız 
ile ziyaret ederek 
istişarelerde 
bulunduk. 
Misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri 
için kıymetli 
Kaymakamımıza 
teşekkür eder, 
çalışmalarında 
başarılar dileriz.” 
şeklinde konuştu.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram. 
Silivri İlçe Jandarma Komutanlığını 
ziyaret etti. İl Başkanvekilimiz 
Bayram İlçe Jandarma Komutanı 
Binbaşı Fatih Torun Bey’i teşkilat 
mensuplarımız ile ziyaret 
ederek istişarelerde bulunduk. 
Misafirperverlikleri ve hoş 
sohbetleri için kıymetli Jandarma 
Komutanımıza teşekkür eder, 
çalışmalarında başarılar dileriz.” 
ifadelerine yer verdi.
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SİYASİ VE HUKUKİ İŞLER 14

Silivri İlçe Emniyet Müdürlüğü

Silivri İlçe Spor Müdürlüğü

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Silivri İlçe Spor Müdürümüz Seyithan Dağıstanlı Bey’i teşkilat mensuplarımız ile ziyaret ederek 
istişarelerde bulundu. İl Başkanvekilimiz Bayram, misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri için kıymetli müdürümüze teşekkür 
ederek çalışmalarında başarılar diledi.

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram, Silivri İlçe Emniyet Müdürlüğüne ziyarette bulundu. İl Başkanvekilimiz Bayram; “İlçe Emniyet 
Müdürümüz Kıvanç Taşçı Bey’i teşkilat mensuplarımız ile ziyaret ederek istişarelerde bulunduk. Misafirperverlikleri ve hoş 
sohbetleri için kıymetli müdürümüze teşekkür eder, çalışmalarında başarılar dileriz.” dedi.
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Beylikdüzü Belediye Başkan Adayımız Mustafa Günaydın’a Ziyaret

Piri Mehmet Paşa ve Fatih Mahalle Başkanlarımıza ziyaret

İl Başkanvekilimiz 
Akın Bayram, Teşkilat 
mensuplarımızla Piri 
Mehmet Paşa Mahalle 
Başkanımız Ergül 
Tulumcu ve Fatih 
mahalle Başkanımız 
Metin Kutlar’ı iş 
yerlerinde ziyaret etti. 
Başkanımız Bayram, 
misafirperverlikleri 
ve hoş sohbetleri için 
kıymetli başkanlarımıza 
teşekkür ederek 
çalışmalarında başarılar 
diledi.  

İl Başkanvekilimiz Akın Bayram Teşkilat mensuplarımızla birlikte bölgede ticari faaliyet gösteren önceki dönem Beylikdüzü 
Belediye Başkan Adayımız Mustafa Günaydın’ı iş yerinde ziyaret etti. Başkanımız Bayram, misafirperverlikleri ve hoş sohbetleri 
için kıymetli başkanımıza teşekkür ederek çalışmalarında bereketli bol kazançlar diledi.



İl Başkanvekilimiz Bayram; “Genel Başkan 
Yardımcımız, Siyasi ve Hukuki İşler 
Başkanımız Hayati Yazıcı Başkanlığında 81 İl, 
üç kademe Siyasi ve Hukuki İşler Başkanları 

istişare ve değerlendirme toplantımızı gerçekleştirdik. 
Toplantımız ve istişarelerimiz hayırlara vesile olsun.” 
ifadelerini kullandı.
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GENEL MERKEZ 
SHİB BAŞKANLARI 

TOPLANTISINA 
KATILDIK

İl Başkanvekilimiz, Siyasi ve Hukuki İşler Başkanımız 
Akın Bayram Genel Merkez Siyasi ve Hukuki İşler 

Başkanlığımız tarafından düzenlenen 81 ilimizden 
3 kademe Shib başkanlarımızın katılımıyla yapılan 

toplantıya katılım sağladı. 
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SOSYAL POLTİKALAR 17

İl Sosyal Politikalar Başkanlığımızın koordinesinde Engelliler 
Koordinasyon Merkezi, Yaşlılar Koordinasyon Merkezi, Şehit 
Yakınları ve Gaziler Koordinasyon Merkezi, Aile ve Çocuk 
Komisyonumuzun koordinesinde tüm ilçelerimizde ailelerimize 
yönelik hane ziyaretleri gerçekleştirilmeye devam ediliyor.

İLÇELERİMİZDE 
HANE ZİYARETLERİ 

ÇALIŞMALARI
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İlçe Sosyal 
Politikalar 
Başkanlarımızın 
öncülüğünde 

gerçekleşen ziyaretlerde 
aileler ile samimi 
sohbetlerde bulunuldu. 
Ailelerimizin görüş 
ve önerileri not 
alınırken, ihtiyaçları 
doğrultusunda gerekli 
kurumlar ile iletişim 
kuruldu.
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İl Sosyal Politikalar 
Başkanlığımızın 
koordinesinde 3. 
Kirvem AK Parti 
Sünnet Şöleni 
kapsamında 3.500 
çocuğumuz sünnet 
oldular.

İl Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz, İlçe 
Başkanlarımız, 
İlçe Sosyal 

Politikalar Başkanlığımız ve 
teşkilat mensuplarımızın 
katılımlarıyla sünnet olan 
çocuklarımıza kendilerine 
özel sünnet kıyafetleri ve 
çeşitli hediyeler verildi.

3. KİRVEM AK PARTİ 
SÜNNET ŞÖLENİ 
PROGRAMLARI 
DEVAM EDİYOR
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Erzurum Konfederasyonu (ERKON) 
tarafından Yenikapı Etkinlik 
Alanı’nda düzenlenen Erzurum Kültür 
Buluşmaları” etkinliğine katıldık.

İl Başkan Yardımcısı, Sivil Toplum ve 
Halkla İlişkiler Başkanımız Erol Bulut 
etkinlikte Erzurumlu hemşerilerimiz 
ile bir araya geldiler. Sivil Toplum 

ve Halkla İlişkiler Başkanımız Erol Bulut, 
Erzurum’un yöresel lezzetlerinin ve kültürel 
zenginliklerinin tanıtıldığı bu programda 
misafirperverliklerinden dolayı Erzurum 
Konfederasyonu Başkanı Ali Murat Alatepe ve 
STK yöneticilerine teşekkürlerini ilettiler.

AK Parti İstanbul İl 
Başkanımız Osman 
Nuri Kabaktepe 
Başkanlığında, İl 

Başkan Yardımcısı, Sivil Toplum 
ve Halkla İlişkiler Başkanımız 
Erol Bulut ve İl Kadın Kolları 
Başkanımız Saliha Demirer, 
Kastamonulular Dayanışma 
Derneği (KAS-DER) Genel 
Başkanı Rahmi Sezer ve 
yönetim kurulu üyelerini İl 
Başkanlığımızda ağırladılar.

KASTAMONULULAR DAYANIŞMA 
DERNEĞİ’Nİ AĞIRLADIK

ERZURUM KÜLTÜR BULUŞMALARI 
ETKİNLİĞİNE KATILDIK
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Giresun Federasyonu tarafından düzenlenen ‘’17. 
Giresun Tanıtım Günleri” etkinliğinin açılış törenine; 
İl Başkan Yardımcısı, Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler 
Başkanımız Erol Bulut katıldılar ve Giresunlu 
hemşerilerimiz ile bir araya geldiler. 

Kağıthane Belediyesi ev sahipliğinde Hasbahçe Mesire Alanı’nda 
gerçekleştirilen programa; Sanayi ve Teknoloji Bakanımız Mehmet 
Fatih Kacır, İstanbul Milletvekillerimiz Hasan Turan ve Büşra Paker ile 
Kağıthane Belediye Başkanımız Mevlüt Öztekin katılım gösterdiler. 

Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler Başkanımız Erol Bulut; Giresun’un doğasının, 
yöresel lezzetlerinin ve kültürel zenginliklerinin tanıtıldığı bu programın 
hazırlanmasında emeği geçen Giresun Federasyonu Başkanı Muhterem Memiş 
ve STK yöneticilerine teşekkürlerini ilettiler.

KASTAMONULULAR DAYANIŞMA 
DERNEĞİ’Nİ AĞIRLADIK

GİRESUN TANITIM 
GÜNLERİNE KATILDIK
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Sultanbeyli Belediyesi’nin “1. Sultanbeyli Memleket Günleri” 
etkinlikleri kapsamında, Anadolu Yakası Ağrılılar Derneği iş birliği 
ile düzenlediği Ağrılılar Günü programına katıldık. 

AK Parti İstanbul İl Başkan Yardımcısı, Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler Başkanımız 
Erol Bulut, Sultanbeyli İlçe Başkanımız Ayhan Üşdi ve Belediye Başkanımız Ali 
Tombaş programda Ağrılı hemşerilerimiz ile bir araya geldiler. Sivil Toplum ve 
Halkla İlişkiler Başkanımız Erol Bulut; bu programın hazırlanmasında emeği geçen 

Anadolu Yakası Ağrılılar Derneği Başkanı Turan Timur ve Yönetim kurulu üyeleri ile programa 
katılım sağlayan tüm Ağrılı hemşerilerimize teşekkürlerini ilettiler.

AK Parti İstanbul İl Başkan Yardımcısı, Sivil Toplum 
ve Halkla İlişkiler Başkanımız Erol Bulut, Ataşehir İlçe 
Başkanımız Burak Çiftçi ile birlikte Ataşehir sebze 
hali esnafını ziyaret ettiler. Esnafımızın sorunları ve 

çözüm yollarına dair müzakerelerde bulundular.

AĞRILILAR GÜNÜ’NE KATILDIK

ATAŞEHİR SEBZE 
HALİ ESNAFINI 
ZİYARET ETTİK
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GÜNDEM 23

TERÖRÜN OLMADIĞI 
TÜRKİYE İNŞA EDELİM

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğann, 
Genişletilmiş İl Başkanları Toplantısı’nda 

açıklamalarda bulundu. Erdoğan, konuşmasında 
“Açılan bu tarihi pencerenin hesaplara kurban 

edilmemesini istiyoruz. Hep beraber terörün 
olmadığı Türkiye’yi inşa edelim istiyoruz.” 
ifadelerini kullandı. FETÖ elebaşı Fetullah 

Gülen’in ölümü hakkında konuşan Erdoğan, 
“Baş hainin sonu iblisler gibi onursuz bir ölüm 

olmuştur.” dedi.

Cumhurbaşkanı ve AK 
Parti Genel Başkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, AK Parti 
Konferans Salonu’nda 

düzenlenen Genişletilmiş İl Başkanları 
Toplantısı’nda konuştu. Erdoğan, 
sözlerinin başında bir hakikati ifade 
etmek istediğini belirterek, “AK Parti 
olarak biz şımaran, böbürlenen, milletin 
teveccühünü yanlış yorumlayan bir 
kadro asla değiliz. Şunu herkes bilsin ki 
biz, millete hizmet için yola koyulan ve 
millete hizmet ettikçe büyüyen bir siyasi 
partiyiz. Önümüzdeki ay, Türkiye’yi 
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yönetme görevini devralışımızın 
22’nci yılını tamamlıyoruz. Anadolu 
ihtilaliyle iktidara geldiğimiz 3 Kasım 
2002’den beri ‘aşk ile koşan yorulmaz’ 
düsturuyla durmadan, dinlenmeden, 
gecemizi gündüzümüze katarak aşkla 
koşturuyoruz” dedi.

‘ANTİDEMOKRATİK GÜÇ 
ODAKLARINA HİÇBİR 
ZAMAN BAŞ EĞMEDİK’

Milletin emanet ettiği iradeyi şanla, 
şerefle, ona zerre leke bulaştırmadan 
taşımanın hasbi mücadelesini 
verdiklerini söyleyen Erdoğan, 
“Hamdolsun bugüne kadar milletimize 
mahcup olacak hiçbir iş yapmadık. Gün 
oldu milli iradeye kasteden darbecilere 
meydan okuduk. Gün oldu eli kanlı 
terör örgütlerine karşı canımızı ortaya 
koyduk. Gün oldu kendini ülkenin sahibi 
gören elitlerin karşısına dikildik. Gün 
oldu bürokratik oligarşiyle mücadele 
ettik. Gün oldu emperyalistlere ve 
taşeronlarına bu ülkenin sahipsiz 
olmadığını gösterdik. Vesayete, 
mafyaya, çetelere, terör örgütlerine, 
haksızlığa, hukuksuzluğa, statükonun 
bekçiliğine soyunan antidemokratik 
güç odaklarına hiçbir zaman baş 
eğmedik. Gece yarıları millete karşı 
bildiri yayımladılar, buruşturduk ve 
çöpe attık. Gezi olaylarında sokak 
terörüyle darbe yapmaya kalktılar, 
demokrasimize sıkı sıkıya sahip çıktık. 
7 Şubat MİT kriziyle, ardından 17-25 
Aralık girişimiyle seçilmiş hükümete 
operasyon çektiler, hiçbirine teslim 
olmadık. 15 Temmuz gecesi ölüm kusan 
silahlara, bomba yağdıran uçaklara, 
sinsice, korkakça, namussuzca millete 
kurşun sıkan bu FETÖ’cü alçaklara, aziz 
milletimizle sırt sırta vererek hadlerini 
bildirdik. Tankların arasından sıvışıp 
kaçan korkaklar, milletin direnişini keyif 
kahvelerini yudumlayarak televizyon 
ekranlarında izlerken biz darbecilere 
meydanları dar ettik” diye konuştu.

‘TÜRKİYE’YE HİZMET 
YOLCULUĞUMUZU 
SÜRDÜRECEĞİZ’

Özellikle zorlu mücadele boyunca 
bedel ödeseler dahi millete ve 
memlekete bedel ödetmediklerini 
vurgulayan Erdoğan, “Teröristler 
tarafından daha ömrünün 
baharındayken kalleşçe şehit edilen 
gençlerimiz oldu. FETÖ’cü melunların 

İÇ CEPHEMİZİ KUVVETLENDİRMEYE ÇALIŞIYORUZ’
AK Parti ve Cumhur İttifakı ne kadar güçlüyse Türkiye’nin o kadar güçlü, emniyette, 
emin ellerde olduğunu söyleyen Erdoğan, “Ama biz zayıflarsak Türkiye de zayıflıyor, kan 
kaybediyor, güçten düşüyor demektir. AK Parti’nin ve Cumhur İttifakı’nın sendelemesini 
dört gözle bekleyen şer odaklarının olduğunu çok iyi biliyoruz. Allah’ın izniyle bunlara 
umdukları fırsatı vermeyeceğiz. Sizlerden milletin emanetiyle birlikte yüzünü ülkemize 
çevirmiş milyonların da umudunu omuzladığınızı bir an olsun unutmamanızı rica 
ediyorum. Parti ve ittifak olarak son bir yılda üst üste yaşanan seçimler sebebiyle gerilen 
siyasi atmosferi dağıtmaya, buna yönelik hüsnü niyetli adımlar atıyoruz. Sandığın ufukta 
görünmediği önümüzdeki 3,5 yıllık süreyi ülkemiz ve milletimiz açısından bir icraat 
seferberliğine dönüştürmenin çabasındayız. Bölgemiz son derece sancılı bir dönemden 
geçerken, bir asır önce olduğu gibi haritalar yeniden kanla çizilmek istenirken, İsrail’in 
Gazze’de yaktığı şimdi de Lübnan’a taşıdığı yangın günbegün sınırlarımıza yaklaşırken, 
iç cephemizi kuvvetlendirmeye çalışıyoruz. Hiçbir ayrım yapmadan 85 milyona ‘gelin 
bir olalım, iri olalım, diri olalım, gür olalım diyoruz’. Hacı Bektaş Veli’nin ‘Sevgi, saygı 
üzerine kurulmuştur yapımız, ta ezelden ebede açık durur kapımız’ sözüne uygun şekilde 
karşılıklı saygı çerçevesinde müştereklerimizi artıralım, Türkiye ortak paydasında 85 
milyon olarak bir araya gelelim, gelebilelim istiyoruz” dedi.
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kurşunlarıyla toprağa düşen 
dostlarımız, henüz 17 yaşında şehadet 
şerbeti içen gencecik evlatlarımız 
oldu. Trafik kazalarında, tabii afetlerde 
kaybettiğimiz nice yol arkadaşlarımız 
oldu. Her ölüm gibi bu arkadaşlarımızın, 
bu kardeşlerimizin vefatları da erkendi, 
zamansızdı. Yüreklerimize kor bir ateş 
saldı. Rabb’im hepsine rahmet eylesin 
diyorum. Burada özellikle geçtiğimiz 
günlerde trafik kazasında hayatını 
kaybeden Ankara İl Gençlik Kolları 
Yönetim Kurulu üyemiz kıymetli kızımız 
Betül Önderoğlu’na Allah’tan rahmet 
niyaz ediyorum. Betül evladımızın 
ailesine, arkadaşlarına, sevenlerine sabır 
ve başsağlığı diliyorum. Onların son 
nefeslerine kadar gururla taşıdıkları 
bayrağı yere değdirmeden inşallah 
gelecek kuşaklara en güzel şekilde 
teslim edeceğiz. Bugüne kadar 
olduğu gibi yine yüksek bir şuurla 
insanlara örnek olacak bir teslimiyet 
ve vakar içinde bizlere yakışan asil 
bir dava ahlakıyla Türkiye’ye hizmet 
yolculuğumuzu sürdüreceğiz” 
ifadelerini kullandı.

‘FETÖ TAMAMEN 
TASFİYE OLUNCAYA 
KADAR MÜCADELEMİZİ 
DEVAM ETTİRECEĞİZ’

Ardından FETÖ elebaşı Fetullah 
Gülen’in ölümüne değinen Erdoğan, 
şöyle konuştu:

“Milletin çocuklarını ‘hizmet’ diyerek 
‘himmet’ diyerek mankurtlaştıranların 
sonu, tarihteki diğer insan kılıklı iblisler 
gibi onursuz bir ölüm olmuştur. 
Bu hainler tüm uğraşlarımıza 
rağmen maalesef emrinde oldukları 
ağababalarının eteğine yapışarak Türk 
adaletinden kaçmayı başardılar. Bu 
dünyadan işledikleri suçların, hakkına 
girdikleri insanların, ifsat ettikleri körpe 
beyinlerin ve döktükleri şehit kanlarının 
hesabını vermeden gittiler ama ilahi 
adaletten kaçamayacaklardır. Biliyor ve 
inanıyoruz ki Allah’ın cezalandırması 
çetindir. Rabbimiz, bu ülke ve bu 
millete yaptığı kötülüklerin ve verdiği 
zararların hesabını bu hainlerden tek 
tek soracaktır. Biz de devlet olarak 
FETÖ tamamen tasfiye oluncaya 
kadar mücadelemizi kararlılıkla 
devam ettireceğiz. Devletimizin tüm 
kurumlarının nefesi, ister yurt dışında 
ister dünyanın en ücra köşesinde olsun 
FETÖ’cü sırtlan sürüsünün ensesinde 

muhakkak olacağız. Başta dava ve yol 
arkadaşımız Erol Olçok ve kıymetli 
evladı Abdullah Tayyip olmak üzere 15 
Temmuz gecesi istiklal ve istikbalimiz 
uğrunda şehit olan bütün kahramanları 
rahmetle, şükranla, minnetle yad ediyor, 

ruhları şad olsun diyorum. Baş hainin 
ölümüyle şehit ailelerimizin yüreği 
biraz olsun soğumuş, gazilerimiz biraz 
olsun teselli bulmuş, Türkiye’ye ihanet 
edenlerin akıbetinin ne olacağı böylece 
görülmüştür.”

ŞAHSİ HESABIN İÇİNE GİRENLERİ BU MİLLET ASLA AFFETMEZ’
Yıllardır meşrep, köken ve ideoloji üzerinden milletin arasına nefret tohumları saçanların 
şaibeli bir kurultay süreciyle de olsa bir köşeye atılmasının Türkiye’nin birlik ve dirliği 
noktasında değerli bir kazanım olduğunu belirten Erdoğan, “Yıllar yılı muhalefeti esir 
alan çirkin dilin, sahipleriyle birlikte artık terk edilmesini, siyasette yeni ve temiz bir 
sayfanın açılmasını temenni ediyoruz. Milletimizin siyasi aktörlerinden beklentisi de 
bu yöndedir. Coğrafyamızın içinde bulunduğu tehlikeli konjonktür, siyasetçiler olarak 
hepimizi daha sorumlu ve ağırbaşlı davranmaya teşvik etmektedir. Eski Türkiye’nin 
kifayetsiz, muhteris siyasetçilerinin bu iklimi zehirlemesine, baltalamasına müsaade 
etmemeliyiz. Tekrar altını çizerek söylüyorum; gerilim ve sokak siyaseti sadece buna 
tevessül edenlere değil, tüm ülkeye ve millete kaybettirecektir. Milli iradeyi temsilen 
siyaset yapan hiç kimsenin ülkemizin yükünü daha da ağırlaştırmaya hakkı olamaz. 
Türkiye’ye kaybettirecek bir denklemin veya şahsi hesabın içine girenleri bu millet 
asla affetmez. Bunun için iktidar-muhalefet fark etmeksizin hepimizin ülkeye faydası 
dokunmayan tartışmalara, çekişmelere, kayıkçı kavgalarına prim vermemesi önemlidir. 
Doğru bulmadığımız hususları elbette eleştireceğiz. Bize güvenen insanların hak 
ve hukukunu elbette savunacağız. Partimize ve hükümetimize yönelik saldırıların 
elbette cevabını vereceğiz. Ama bunları yaparken, dengeyi mutlaka koruyacak, oyuna 
gelmeyecek, vakarımızı ve soğukkanlılığımızı daima muhafaza edeceğiz” ifadelerini 
kullandı.
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‘AK PARTİ ÇATISI ALTINDA 
‘BEN’E VE BENCİLLİĞE YER 
YOKTUR’

12 Ekim itibarıyla 8’inci Olağan Kongre sürecini 
başlattıklarını kaydeden Erdoğan, şunları söyledi:

“Şu ana kadar 259 ilçemizde kongrelerimizi 
adeta bir bayram havasında, kardeşlik ve 
muhabbet ikliminde hamdolsun başarıyla 
tamamladık. Yeni seçilen ve görevlerine devam 
eden kardeşlerimi tebrik ediyor, Mevla’dan 
kendilerine üstün başarılar diliyorum. Görevi 
devreden arkadaşlarımıza da partimize olan 
hizmetleri ve fedakarlıkları dolayısıyla teşekkür 
ediyor, Allah hepsinden razı olsun diyorum. Kongre 
maratonumuzu hep olageldiği üzere bir bayrak 
yarışı anlayışıyla sürdüreceğimize inanıyor, şunu 
sizlerle birlikte tüm teşkilatımıza hatırlatmak 
istiyorum. Biz sadece vizyon, gayret, ufuk ve 
hizmet bakımından değil, dava ahlakı ve dava 
arkadaşlığı bakımından da siyasi rakiplerimizden 
farklıyız, özel bir siyasi hareketiz. AK Parti çatısı 
altında ‘ben’e ve bencilliğe yer yoktur. Bu kadronun 
hamurunda biz vardır, bu kadronun kalbinde 
koltuk, makam, rütbe hırsı değil, millete hizmet 
etme aşkı, Türkiye sevdası vardır. Vazife almak 
elbette önemlidir ama aslolan görevli değil, 
gönüllü olmaktır. AK Parti bir gönül hareketi olarak 
doğmuş, bugünlere kendisine gönül verenlerin 
fedakarhane gayretleriyle gelmiştir.”

‘PUSUDA BEKLEYENLERİ 
KESİNLİKLE 
SEVİNDİRMEYECEĞİZ’

Başkaları gibi şahsi ikbal kavgası değil, 
Türkiye ve Türk milleti için bir istikbal mücadelesi 
yürüttüklerini vurgulayan Erdoğan, şu ifadeleri 
kullandıi:

“Bizim için esas olan hakkın ve halkın 
rızasıdır. Bizim için esas olan aziz milletin hayır 
duasıdır. Bizim için esas olan Türkiye’nin aydınlık 
geleceğidir. Bizim için esas olan davamızın 
sekteye uğramamasıdır. Biz AK kadrolar olarak 
millete hizmetkarlık uğrunda yola çıkmış 
dava arkadaşlarıyız. İlk günden beri nasıl hırsı, 
kibri, enaniyeti, sen-ben kavgasını kapımıza 
yaklaştırmadıysak bundan sonra da benliğimizi, 
nefsimizi, enaniyetimizi gerekirse ayaklar altına 
alarak yolumuza devam edeceğiz. Fitne için, 
nifak için AK Parti’nin sağlam, sarsılmaz ve 
yıkılmaz kalesinde gedik açmak için pusuda 
bekleyenleri kesinlikle sevindirmeyeceğiz. Tüm 
umutlarını AK Parti’nin zayıflamasına bağlayan 
siyaset tüccarlarının heveslerini yine kursaklarında 
bırakacağız. Tek bir arkadaşımızı dahi dışarıda 
bırakmayacak, dışlamayacak, gönlünü kırmayacak, 
bir olacak, birlik olacak, saflarımızı daha daha 
sıklaştıracağız. ‘Eski-yeni, genç-yaşlı’ demeden hep 
beraber bu ülke, bu vatan, bu bayrak için aşkla 
çalışmayı sürdüreceğiz.”

‘CUMHUR İTTİFAKI’NIN AÇTIĞI 
TARİHİ FIRSATIN  KİŞİSEL 
HESAPLARA KURBAN  
EDİLMEMESİNİ ÜMİT EDİYORUZ’
Haksızlık, hukuksuzluk, küstahlık karşısında kesinlikle 
sessiz kalamadıklarını vurgulayan Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, “Mesela İstiklal Marşı’mızla sorunu olanlara 
ve demokrasimizin altını oyanlara eyvallah demeyiz. 
İster baro olsun, ister avukat olsun, ister siyasetçi, ister 
gazeteci kılıklı terörist seviciler olsun. Şiddeti övenlere, 
şiddeti bir hak arama yolu olarak görenlere, yedeğine 
silahı, terörü alarak siyaset yapmaya kalkanlara 
müsamaha ile yaklaşamayız. Türkiye’nin geleceğinde 
teröre ve terörün karanlık gölgesine yer olmadığını 
herkesin idrak etmesini bekliyoruz. Bu doğrultuda 
Cumhur İttifakı tarafından açılan tarihi fırsat 
penceresinin kişisel hesaplara kurban edilmemesini 
ümit ediyoruz. Siyaset kurumu, Meclis, sivil toplum, 
basın, akademi ve topyekun millet olarak hep beraber 
terörün ve şiddetin olmadığı bir Türkiye’yi inşa edelim 
istiyoruz. Devlet millet için ve millete hizmet için 
vardır” diye konuştu. 
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Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan, 
Rusya’nın Kazan şehrinde 
düzenlenen 16’cı BRICS 

Zirvesi’ne davetli olarak katıldı. Zirve 
öncesinde temaslarda bulunan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 
22-24 Ekim tarihleri arasında 
düzenlenen Zirve’de gündeme dair 
değerlendirmelerde bulundu.

Konuşmasına, Rusya lideri Vladimir 
Putin’e ve BRICS üyesi ülkeleri teşekkür 
ederek başlayan Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan, dün Ankara’da düzenlenen 
hain terör saldırısına “Bu alçakça saldırı, 
Türkiye’nin terörü bertaraf etme azmini 
ve kararlılığını daha da perçinlemiştir” 
diyerek tepki gösterdi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, BRICS 
ittifakının daha adil bir küresel düzenin 
inşasına benzersiz katkılar sunmasına 
olanak sağladığını ifade etti.

TUSAŞ’A 
ALÇAK SALDIRI 
TERÖRE KARŞI 

KARARLILIĞIMIZI 
PERÇİNLEDI

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan Rusya’nın Kazan 
kentinde düzenlenen BRICS Zirvesi’nde gündeme dair 

değerlendirmelerde bulundu. Konuşmasında Ankara’daki 
hain terör saldırısına değinen Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 

“Bu alçakça saldırı Türkiye’nin terörü bertaraf etme azmini ve 
kararlılığını daha da perçinlemiştir.” ifadelerini kullandı.
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Filistin’in bağımsız bir devlet olarak tanınması çağrısında bulunan 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, İsrail’e silah satışının durdurulmasının önemine 
değindi.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın konuşmasından satır başları şöyle;
“Misafirperverliği ve davetleri için değerli dostum Rusya Federasyonu Devlet 

Başkanı Putin’e teşekkür ediyor, başarılı ev sahipliği dolayısıyla kendisini tebrik 
ediyorum. Dönem başkanlığını üstlenecek Brezilyalı dostlarımıza başarılar 
diliyorum. Ankara’daki hain terör eylemine tepki gösterip desteklerini ileten 
dostlarımıza teşekkür ediyorum.

ALÇAK SALDIRI TERÖRE KARŞI 
KARARLILIĞIMIZI PERÇİNLEDİ

Dün Ankara’da gerçekleştirilen hain terör eylemi nedeniyle taziyelerini ileten 
tüm dostlarımıza gösterdikleri dayanışma nedeniyle teşekkür ediyorum. Bu 
alçakça saldırı, Türkiye’nin terörü bertaraf etme azmini ve kararlılığını daha da 
perçinlemiştir.

DAHA ADİL BİR DÜNYA MÜMKÜN
Zirve için belirlenen adil küresel kalkınma ve güvenlik için çok taraflılığın 

güçlendirilmesi temasını fevkalade isabetli buluyoruz. Günümüz şartlarında 

İSRAİL HER TÜRLÜ  
SINIRI ÇOKTAN AŞTI
Küresel bir adil düzen ve kalkınma 
ancak sınırlarımız ötesinde güvenin 
tesisi ile mümkün olabilir. Orta Doğu’da 
akan kan durmadıkça, gelecek için 
ne adaletten ne barıştan ne de 
kalkınmadan söz edilebilir. İsrail’in 
bütün bölgeyi ateşe atma pahasına 
sürdürdüğü saldırgan tutumu, hukuk 
ve vicdan başta olmak üzere her türlü 
sınırı çoktan aşmıştır.
Filistin halkı Gazze’de soykırıma 
uğruyor, İsrail, Lübnan’a da saldırmak 
suretiyle mezalimi daha da ileriye 
taşımıştır.  21. yüzyılda yaşanan bu 
insanlık dramını göz ardı etmek kimseyi 
sorumluluktan kurtaramaz.
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2. dünya savaşının ürünü olan siyasi 
mekanizmalar kendilerinden bekleneni 
veremiyor. Türkiye olarak böylesi 
bir ortamda, “Daha adil bir dünya 
mümkündür.” şiarıyla hareket ediyoruz. 
Çok taraflı platformlarda dostlarımızla 
bir araya gelmeye ve hepimizi 
ilgilendiren ortak sorunlara müşterek 
akılla çözüm bulmaya önem veriyoruz.

BRICS’in küresel ticaretin gelişimine, 
ekonomik büyümeye ve sürdürülebilir 
kalkınma hedeflerine hizmet ederek 
daha adil bir küresel düzenin inşasına 
eşsiz katkılar sunduğuna inanıyoruz.

FİLİSTİN ÇAĞRISI
1967 sınırları temelinde başkenti 
Doğu Kudüs olan bağımsız, egemen 
ve coğrafi bütünlüğü haiz bir Filistin 
devletinin kurulması bölgede kalıcı ve 
adil bir barışın olmazsa olmazıdır.
Filistin’i tanımayan ülkeleri bu 
doğrultuda adım atmaya davet 
ediyorum. İsrail’e yönelik kayıtsız şartsız 
silah ve mühimmat desteğinin sürmesi 
bu ülkeyi saldırılarında daha da pervasız 
hale getiriyor.
BM nezdinde İsrail’e silah satışının 
durdurulmasına yönelik bir girişim 
başlattık. Siz değerli dostlarımın 
bu hususta sağlayacakları desteğe 
güveniyorum. Hep beraber el ele 
vererek coğrafyamızdaki katliamları 
ve gözyaşlarını bir an önce durduralım 
diyorum.”
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Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan başkanlığında 
gerçekleştirilen güvenlik 
toplantısında TUSAŞ’a yönelik 

terör saldırısı, terörle mücadeleye ilişkin 
atılan ve atılacak adımlar ayrıntılı ele alındı.

Atatürk Havalimanı’ndaki toplantıya 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz, 
Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, Milli Savunma 
Bakanı Yaşar Güler, İçişleri Bakanı Ali 
Yerlikaya, Ticaret Bakanı Ömer Bolat, 
Genelkurmay Başkanı Orgeneral Metin 
Gürak, MİT Başkanı İbrahim Kalın, İletişim 
Başkanı Fahrettin Altun, Savunma Sanayii 
Başkanı Haluk Görgün, Cumhurbaşkanı 
Dış Politika ve Güvenlik Başdanışmanı Akif 
Çağatay Kılıç ve AK Parti Sözcüsü Ömer 
Çelik katıldı.

 ‘SINIR ÖTESİNDE 
BİR TERÖRİSTAN 
KURULMASINA ASLA 
MÜSAADE EDİLMEYECEK’

Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
başkanlığında düzenlenen güvenlik 
toplantısında, TUSAŞ’a yönelik terör 
saldırısı ile terörle mücadeleye ilişkin atılan 
ve atılacak adımlar ele alındı. Toplantıda, 

terörle mücadelenin ve terörsüz bir Türkiye 
için cansiparane çalışmaların süreceği ve 
sınır ötesinde bir “teröristan” kurulmasına 
asla müsaade edilmeyeceği belirtildi.

“MİLLİ BİRLİĞİMİZİ 
DAHA GÜÇLÜ DEVAM 
ETTİRECEĞİZ”

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Yılmaz terör 
saldırısına ilişkin yaptığı açıklamada, “Milli 
birliğimizi, beraberliğimizi çok daha güçlü 
bir şekilde devam ettireceğiz. Tam bağımsız 
Türkiye hedefine giden yolda savunma 
sanayimizin güçlenmesinden rahatsız 
oluyorlar” dedi. Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
Yılmaz, terörle ve terörün arkasındaki 
odaklarla terörü araç olarak kullananlarla 
en etkili şekilde mücadele etmeye devam 
edeceklerini söyledi.

TERÖRİSTANA İZİN 
VERİLMEYECEK
Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan 
başkanlığında 
düzenlenen güvenlik 
toplantısında TUSAŞ’a 
yönelik terör saldırısı 
ile terörle mücadeleye 
ilişkin atılan ve 
atılacak adımlar ele 
alındı. Toplantıda, 
terörle mücadelenin 
ve terörsüz bir Türkiye 
için cansiparane 
çalışmaların süreceği 
ve sınır ötesinde 
bir “teröristan” 
kurulmasına 
asla müsaade 
edilmeyeceği 
belirtildi.  
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HAİNLERE İNAT DAHA 
FAZLA ÜRETECEĞİZ

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, 
Rusya’ya bağlı Tataristan Cumhuriyeti’nin 
başkenti Kazan ziyareti dönüşünde uçakta 
gazetecilerin gündeme dair sorularını 
yanıtladı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Ankara’daki 
terör saldırısına ilişkin, “Öncelikle dün TUSAŞ’ın 
Kahramankazan’daki yerleşkesine yapılan hain terör 
saldırısında şehit olan 5 kardeşimize Allah’tan rahmet, 
yaralılarımıza acil şifalar diliyorum. Türkiye’nin huzuru, 
güvenliği, savunması için çalışan TUSAŞ ailesine ve 
aziz milletimize “geçmiş olsun” diyorum. Alçak saldırıyı 
gerçekleştiren, biri kadın 2 terörist ölü olarak ele 
geçirilmiştir. Dün geceden itibaren saldırının cevabı kat 
kat fazlasıyla verilmeye başlanmıştır. Saldırıya yönelik 
adli soruşturmanın yanı sıra, istihbarat ve güvenlik 
birimlerimiz de kapsamlı çalışma yürütmektedir. 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan,  
“Terörün karanlık ve kanlı gölgesinin ülkemizin 

üzerinden tamamen çekildiği, aydınlık, 
huzurlu, güvenli bir Türkiye’yi inşa etme 

hedefimize mutlaka ulaşacağız. Savunma 
sanayiimiz inşallah bunun amiral gemisi 

olacaktır. Hainlere inat daha fazla çalışacağız, 
daha fazla üreteceğiz. Büyüyen, güçlenen, 

haksızlık ve hukuksuzluklara cesaretle itiraz 
eden Türkiye’den rahatsızlık duyanları, 

başarılarımızla daha fazla rahatsız edeceğiz” 
ifadelerini kullandı.



 www.akpartiistanbul.com                 

GÜNDEM 32
Terörle mücadelemizi uhdemizde 
bulunan tüm imkanları kullanarak, 
çok boyutlu bir şekilde sürdürüyoruz, 
sürdüreceğiz. Terörün karanlık ve kanlı 
gölgesinin ülkemizin üzerinden tamamen 
çekildiği, aydınlık, huzurlu, güvenli bir 
Türkiye’yi inşa etme hedefimize mutlaka 
ulaşacağız. Savunma sanayiimiz inşallah 
bunun amiral gemisi olacaktır. Hainlere 
inat daha fazla çalışacağız, daha fazla 
üreteceğiz. Büyüyen, güçlenen, haksızlık 
ve hukuksuzluklara cesaretle itiraz 
eden Türkiye’den rahatsızlık duyanları, 
başarılarımızla daha fazla rahatsız 
edeceğiz.” ifadelerini kullandı.

“SALDIRI SURİYE’DEN 
SIZMA ŞEKLİNDE 
GERÇEKLEŞTİ”
TUSAŞ’a yönelik hain saldırı ile ilgili son 
bilgileri merak ediyoruz. Zamanlaması 
açısından bakıldığında ne dersiniz? 
İlk açıklama ve bilgilere göre saldırı 
terör örgütü PKK tarafından yapılmış 
görünüyor. Dolayısıyla TUSAŞ’ın seçilme 
amacı sizce nedir? BRICS toplantısı ve 
üyelik başvurusu nedeniyle dış bağlantılı 
olma ihtimali konusunda bir istihbarat 
var mı? İsrail’ in bu saldırının arkasında 
olduğuna ilişkin iddialar da gündeme 
geldi, bir bulgu var mı?

Bu terör saldırısında TUSAŞ gibi 
güzide bir kuruluşumuzun seçilmiş olması 
manidardır. Teröristler sadece bir kuruluşu 
değil, Türkiye’nin huzur ve güvenliğini 
hedef almışlardır. Kahramanlarımız canları 
pahasına TUSAŞ’ımızı, yani Türkiye’nin 
aydınlık geleceğini savunmuşlardır. 
Maalesef hain saldırıda şehitler verdik, 
5 şehidimiz, bunun yanında çok sayıda 
yaralımız bulunuyor. Başımız sağ olsun. 
Yaralılarımıza Allah’tan acil şifalar 
diliyorum. Hem bu gözünü kan bürümüş 
canilerle mücadele edeceğiz, bu konuda 
durmak yok, hem ülkemizi müreffeh 
geleceğe taşıma azmimizden asla taviz 
vermeden yolumuza devam edeceğiz. 
Nitekim Milli İstihbarat Teşkilatı Başkanımız 
İbrahim Kalın dün akşam bu saldırının 
sonrasında hemen Ankara’ya döndü ve 
bütün gelişmeleri yerinde bizzat takip etti. 
Bizler de Tataristan’dan bu gelişmeleri 
takibe devam ettik. İstanbul’da bulunan 
Milli Savunma Bakanımız Yaşar Güler, 
hemen İstanbul’dan Ankara’ya geçti. 
Ankara’daki Cumhurbaşkanı Yardımcım 
Cevdet Yılmaz, İçişleri Bakanımız Ali 
Yerlikaya anında hadiseye müdahil 
oldular. Bütün güvenlik güçlerimiz anında 

teröristlere müdahale ederek, çok kısa 
zamanda saldırıyı gerçekleştiren kadın 
teröristi etkisiz hale getirdiler. Terörist 
kendi kendini bildiğiniz gibi öldürmüş 
oldu. Bu terör saldırısının Suriye’den 
bir sızma hareketi şeklinde gelişmiş 
olduğunu özellikle öğrenmiş bulunuyoruz. 
Buna yönelik de tüm gece boyunca 40 
ayrı noktaya operasyonlar yapıldı. Bu 
operasyonlarla da teröristlere çok çok ağır 
bedeller ödetildiği de ortada.

“HEDEFİMİZ TERÖRSÜZ 
BİR TÜRKİYE, TAVİZ 
VERMEYECEĞİZ”
Türkiye, terörle mücadelesinde büyük 
mesafe aldı. Bundan sonra terörle 
mücadele nasıl devam edecek? “Terörsüz 
bir Türkiye inşa edelim” demiştiniz, bu 
nasıl olacak?

Terörle mücadeleden kesinlikle taviz 
vermemiz mümkün değil. Bu, kararlılıkla 
devam edecek ve terörü kaynağında yok 
etme politikamızı yine aynen sürdüreceğiz. 
Bundan da taviz söz konusu değil. 
Teröre sebep olan siyasi ve toplumsal 
nedenlerden finansal kaynaklara, dış 
desteklere kadar geniş bir yelpazede 
mücadele stratejisi belirledik. Bu stratejiyi 
çok boyutlu ve daha kapsamlı bir şekilde 

devam ettireceğiz. Şunun bilinmesini 
isterim, teröristler kukladır, bunlar 
taşerondur. Bizim hedefimiz terörsüz bir 
Türkiye’dir. Bundan taviz vermeyeceğiz, 
veremeyiz. Hedefimiz tam bağımsız, bir, 
bütün ve müreffeh Türkiye’dir. Kesinlikle şu 
andaki hükümetimizin “laf ola beri gele” 
şeklinde bir anlayışı söz konusu değildir. 
Biz terörü tamamen kaynağında kurutmak 
üzere çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
Bunun kaynağı Suriye mi, Suriye… O 
zaman oradaki kaynak neyse biz orada 
gereğini, dün akşam yaptığımız gibi 
yaparız. Bundan sonraki süreçte de 
aynen bu şekilde bu kararlılıkla yolumuza 
devam edeceğiz. Birliğimize saçılan 
nifak tohumlarını temizlemek, bu ayrık 
otlarını ayıklamak ve hepimizin olan 
bu vatanı aydınlık yarınlara hep birlikte 
taşımak zorundayız ve taşıyacağız. 
Bundan da taviz söz konusu değil. 
Bölgemizdeki gelişmeler bu gerçeği bir 
kez daha önümüze koymuştur. Ayrışan 
değil, kucaklaşan Türkiye idealine doğru 
kararlılıkla yolumuza devam ediyoruz.
PKK’nın Suriye kolu PYD/YPG ile 
mücadele ne durumdadır? Bununla 
birlikte Amerika’nın bölgeden 
çekilmesine yönelik tartışmalar uzunca 
bir süredir devam ediyor. Eğer böyle 
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bir şey olursa PKK Suriye’de himayesiz 
kalır ve tasfiye edilir, böyle bir 
değerlendirmeniz var mı?

Terör örgütü PKK’nın Suriye’deki kolu 
olan PYD/YPG özellikle terk edilmeye, 
yalnız bırakılmaya mahkumdur. Amerika 
bu terör örgütünü bir süre kucağında 
taşır, ama o süre dolunca da bunları 
kendi başına bırakmak zorunda. 
Suriye’deki istikrarsızlıktan faydalanan 
terör örgütünün, bazı Batılı ülkelerin 
himayelerine girmek için gösterdikleri 
gayret boşunadır. Bu ilanihaye devam 
etmez. Amerika’nın bölgeden çekileceği 
yönündeki tartışmalar, hatırlayın uzun 
zamandır sürüyor. Çekilmenin taktiksel 
olacağı, stratejik bir çekilme olmayacağı 
da tartışmaların uzamasıyla zaten 
ortaya çıktı. Amerika’nın bölgedeki terör 
örgütlerini kendi çıkarları ve İsrail’in 
güvenliği için kullandığı artık bilinen bir 
gerçek. Amerika bölgede İsrail’e her türlü 
araç, gereç, mühimmat tüm destekleri 
veriyor mu, veriyor. Para veriyor mu, 
veriyor. Bizim gözümüz de, kulağımız 
da topraklarımızın yanı başında yaşanan 
bütün gelişmelere açıktır ve bunlardan da 
taviz veremeyiz. Biz kendi topraklarımızın 
korumacısı, onların hamisi olacağız. 
Suriye’den veya farklı yerlerden bize 
herhangi bir sızma hareketi olabileceğini 
her an düşünmek durumundayız. Onun 
için de bütün güvenliğimizi ona göre 
almak durumundayız. Biz bölgedeki tüm 
terör örgütleriyle mücadelemizi kendi milli 
çıkarlarımız, sınırlarımızın güvenliği için 
sürdürüyoruz. Buna devam edeceğiz.

“BRISC İLE İŞ BİRLİĞİNİN 
İLERLEMESİ ÜLKEMİZİN 
ÇIKARINA”
BRICS Zirvesi’ne katılarak önemli 
temaslarda bulundunuz. Şunu sormak 
istiyorum, Türkiye’nin BRICS’e üyelik 
başvurusu kamuoyunda duyulduktan 
sonra başlayan bir yön değişimi 
tartışması, soru işareti vardı. Siz de 
önceki açıklamalarınızda “BRICS’e 
katılma isteği NATO’ya alternatif değil” 
vurgusu yapmıştınız. Kazan Zirvesi 
sonrasında gelinen noktayı sormak 
istiyorum, Türkiye’nin durduğu yeri nasıl 
değerlendirirsiniz? Bir de Türkiye Kazan 
Zirvesi’nden ne tür sonuçlarla ayrılıyor?

BRICS yükselen ekonomilerin özellikle 
bir arada olduğu büyük bir platform. Bu 
gerçeği görmek durumundayız. Türkiye 
olarak BRICS ile ilişkilerimizi geliştirmek 
istiyoruz. BRICS üyesi ülkelerle ikili olarak 

zaten uzun yıllara dayalı ilişkilerimiz, 
birlikteliğimiz söz konusu. BRICS de diğer 
platformlar ve uluslararası oluşumlar da bizi 
ekonomik açıdan güçlendiren unsurlardır. 
Bunları da biz görmezden gelemeyiz. Hem 
Doğu hem Batı ülkesi olduğumuzu sürekli 
anlattık. Türkiye’nin BRICS ile iş birliğini 
ilerletmesi, ekonomik ortaklıklarımızın 
sayısını artırmayı karşılıklı saygı çerçevesinde 
bu dayanışmayı sürdürmemiz, “kazan-
kazan” esasına göre hem BRICS ülkelerinin 
hem de ülkemizin çıkarınadır. Nitekim başta 
dönem başkanı olarak Sayın Putin olmak 
üzere yaptığımız ikili görüşmeler, bunları 
çok açık net ortaya koyuyor. Bu anlayıştan 
birilerinin bize yapmış olduğu telkinlerle 
vazgeçemeyiz. Kendi kararımızı kendimiz 
vermek suretiyle yolumuza devam edeceğiz.

SURİYE İLE NORMALLAŞME: 
UMARIM YAPICI BİR ADIM 
GÖRÜRÜZ
Suriye Devlet Başkanı Beşar Esad’la 
görüşme, temas bir süredir konuşulan bir 
başlık. Acaba Sayın Putin’le bu görüşmeniz 
sonrasında yeni bir gelişme, yeni bir 
durum beklenebilir mi?

Biz, sürecin en başından bu yana 
hep Suriye’nin toprak bütünlüğünün 
korunmasından ve komşumuzda kalıcı, 
adil, kapsayıcı bir barış ve huzurun 
tesisinden yana olduğumuzu vurguluyoruz. 
Terör örgütleriyle ayrımsız mücadele 
anlayışımızda sınırlarımızı korumanın 
yanında bu tutumumuzun da payı vardır. 
Bölgemiz bir ateş çemberine dönmüş 

durumda ve her geçen gün maalesef bu 
çember daralıyor. Suriye yönetiminin Türkiye 
ile samimi ve gerçekçi bir normalleşmenin 
kendilerine sağlayacağı faydaları anlayarak 
adımlarını ona göre atması temel 
beklentimizdir. Umarım önümüzdeki 
dönemde bu konuda yapıcı bir adım görür 
ve Türkiye-Suriye normalleşmesini inşa 
ederiz. Çünkü o bölgedeki istikrarsızlık 
bir bataklığın sinekleri topladığı gibi terör 
örgütlerini, kirli emelleri olanları oraya 
biriktirdi. Onları dağıtmanın yegane yolu 
o bataklığı kurutup orayı gül bahçesine 
çevirmekten geçer. Rusya’nın Suriye 
yönetimi üzerindeki etkisi herkesin malumu. 
Sayın Putin ile tüm bu konuları, bizim 
durduğumuz noktayı, beklentimizi konuştuk. 
Sayın Putin’e, Beşar Esad’ın bizim çağrımıza 
vereceği cevabın temini noktasında bir adım 
atması çağrımız oldu. Sayın Putin, Esad’a 
bu adımı atması için herhangi bir çağrıda 
bulunur mu? Onu da zamana bırakıyoruz.
Almanya Şansölyesi Olaf Scholz 
misafirinizdi. Türkiye’ye yönelik silah 
ambargosunun kaldırılmasına ilişkin 
beklentiler vardı. Basın toplantısında 
onların kaldırılmasına dönük çok net 
konuşmadı. Sadece Deniz Kuvvetlerine 
yönelik bir satış mevzusu konuşuldu ama 
o hep vardı. Onun dışına taşacak mı? 
Eurofighter’a izin verilecek mi? Bunları 
çok açık söylemedi. Siz kendisinden daha 
açık garantiler aldınız mı, izleniminiz 
nedir?

Kendisiyle yaptığımız ikili görüşmede 
Eurofighter konusunda olumlu adımlar 
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atılabileceğini, gerek İngiltere gerekse 
Almanya’nın bu işe sıcak baktığını 
gördük. Şu an itibariyle de ilgili 
bakan arkadaşlarımız karşılıklı olarak 
görüşmelerini sürdürecek. Olay sadece 
Eurofighter ile sınırlı değil. Bunun dışında 
Deniz Kuvvetleri, Kara Kuvvetleri ve 
Hava Kuvvetleriyle ilgili birçok alanda 
parça, makine alımları da buna dahil. 
İkili görüşmede olumlu yaklaşımları 
kendisinden aldık. Biz savunma sanayii 
konusunda ihtiyaçlarımızı attığımız 
adımlar sayesinde büyük oranda kendimiz 
karşılıyoruz. Ancak bazı kalemlerde 
zamana ihtiyacımız bulunuyor. Bu 
kalemleri de öncelikle müttefiklerimizden 
karşılama yoluna gidiyoruz. Bu süreç 
ne zaman tamamlanır uçakların temini 
aşamasına ne zaman geliriz onu zaman 
gösterecek. Umarız çok uzun sürmez.
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin ve 
Rusya heyetiyle yaptığınız görüşmeye 
dair biraz daha detaylı bilgi vermeniz 
mümkün mü? Ukrayna Savaşı’nda 
ateşkes arayışları ve Türkiye’nin 
arabuluculuk misyonuna dair yeni bir 
konu gündeme geldi mi? Bir de Putin de 
bu savaşı bitirmeye dönük yeni bir irade 
gözlemlediniz mi?

Amerika’da Türkevi’nde Ukrayna 
Devlet Başkanı Sayın Zelenski ile 
yaptığım görüşmede olduğu gibi, 
Sayın Putin’in de daimi ateşkesin 
sağlanması noktasında bir arayışının 
olduğunu gördük. Bunu zaten Dışişleri 
Bakanımız Hakan Fidan Bey ile 
Rusya Dışişleri Bakanı Sergey Lavrov 
İstanbul’da yaptıkları görüşmelerle teyit 
ettiler. Karadeniz Tahıl Koridoru’nun 
canlandırılması, mayınların temizlenmesi 
konularının yanı sıra, dün akşam 
Sayın Putin ve heyetiyle yaptığımız 
görüşmede de esir takaslarıyla alakalı 
beklentilerin olduğunu gördük. Şu anda 
bu esir takaslarına yönelik adımları da 
yakın takibe almış bulunuyoruz. Biz 
sorunların diplomasi yoluyla çözülmesi 
konusunda elimizden geleni yapmaya 
devam edeceğiz. Arzumuz bir an önce 
iki ülke arasında barış için müzakereleri 
başlatmak, hayırlı neticeye ulaşacak yolu 
açmaktır. Buna muvaffak olmak için 
yorulmadan çalışmaya devam edeceğiz. 
Savaşın kazananı, barışın ise kaybedeni 
olmayacağını vurgulamaya devam 
ediyoruz. Bu savaş elbet bitecektir, bizim 
gayretimiz daha fazla kan ve gözyaşı 
akmadan tamamlanması içindir.

“S-400 KARARINI  
BİZ VERİRİZ”
Son dönemde Türkiye’de özellikle 
savunma sanayii destekleme fonunun 
artırılması noktasında birtakım 
tartışmalar yaşandı. Hava savunma 
sistemleri konusu bu kapsamda tartışıldı. 
Dün Putin ile görüşmenizde S-400’ün 
yeni fazı ve özellikle Türkiye’nin kurmaya 
başladığı Çelik Kubbe Hava Savunma 
Sistemleri ile ilgili ortak hareket edilmesi 
gibi bir durum söz konusu oldu mu?

Demir Kubbe ile bizim Çelik Kubbe 
projemizi birbirine karıştırmamız gerekiyor. 
S-400 konusuna gelince o zaten farklı bir 
adım. S-400’ün diğer fazıyla alakalı ‘acaba 
birileri ne der?’ diye bizim bir düşüncemiz 
yok. Onun kararını Türkiye Cumhuriyeti 
hükümeti olarak biz veririz. Bu konuda 
hükümetimiz oturur, değerlendirmelerini 
yapar, kararını verir. Ama dediğimiz gibi 
Çelik Kubbe adını biz koyduk. Çelik Kubbe 
adını biz koyduğumuza göre bunun 
takvimini de biz belirleyeceğiz. Adımını da 
vakti saati geldiğinde savunma sanayii ile 
atarız. Bu konuda Türkiye’nin muhalefet 
partisi veya muhalifleri acaba ne diyor? 
Bütçe meselesinde muhalefet çılgına 
döndü. ‘Niye şuradan para alıyorsunuz? 
Niye buradan para alıyorsunuz?’ dediler. 
Biz kaynaklarımızı kendimiz temin ederiz 
ve bu kaynakları temin ettiğimiz zamanda 
da adımlarımızı atarız. Türkiye Cumhuriyeti 
hükümeti kaynak temini noktasında 
herhangi bir sıkıntının içinde değildir. Vakti 
saati geldiğinde adımını atar, kaynaklarını 

üretir ve Çelik Kubbe’sini de yapar. Burada 
önceliğimiz kendi ihtiyaçlarımızın eksiksiz 
karşılanmasıdır. Savunma sanayiinde 
geldiğimiz noktaya nasıl aşama aşama 
ulaştıysak, daha ileri hedeflerimize de 
sağlam adımlarla ilerlemeye devam 
edeceğiz.
Bir taraftan Çin’den gelen milyar dolarlık 
yatırımların haberlerini yapıyoruz, bir 
taraftan “Çin Dünya Ticaret Örgütü’ne 
Türkiye’yi şikayet etti” şeklinde haberler 
geliyor. Ankara-Pekin ilişkileriyle 
ilgili vizyon nedir? Ben Nisan’da 
gittiğimde Çinli yetkililer “biz Sayın 
Cumhurbaşkanını ülkemize bekliyoruz” 
demişlerdi. Nereye doğru evrilecek Çin’le 
ilişkimiz?

Çin ile geçmişten bugüne uzanan 
bağlarımız bulunuyor. Birbirlerini 
etkileyerek gelişmiş iki büyük uygarlığın 
mirasçılarıyız. İlişkilerimizi bu bağlar 
üzerine inşa ediyor, köklü yeni bağlar 
oluşturmak için çalışıyoruz. Çin dünya 
siyasetinde de ticaretinde de son derece 
etkin bir ülke. Stratejik ortaklık düzeyindeki 
ilişkilerimizi geliştirmek için yeni adımlar 
atabiliriz. Çinli dostlarımızla ikili ticaret 
hacminin artırılmasından, yatırım 
potansiyellerine kadar birçok başlığı 
zaman zaman ele alıyoruz. Biz Çin’den 
yakın zamanda bir ziyaret bekliyoruz. 
Ondan sonra da biz iade-i ziyareti yaparız. 
Sanıyorum bu çok uzun bir zaman 
almayacak. Çin Devlet Başkanı Xi Jinping 
bize bir ziyaret gerçekleştirecek, ardından 
da biz kendilerine bir ziyaret yapacağız.



Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan, İstanbul 
Fuar Merkezi’nde SAHA 
EXPO 2024 Savunma, 
Havacılık ve Uzay Sanayii 
Fuarı Programı’na katıldı. 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan 
“Tuzağa düşmeyeceğiz 
taviz vermeyeceğiz, birlik 
beraberliğimizden taciz 
vermeyeceğiz. İç karışıklık 
senaryoları yazanların 
oyunlarını bozacağız, 
heveslerini kursaklarında 
koyacağız” dedi.

Cumhurbaşkanımız 
Erdoğan’ın açıklamaları 
şöyle:

Ülkemizin savunma 
havacılık ve uzay sektörlerinin 
yıldızlarının buluştuğu SAHA EXPO 
2024’te sizlerle beraber olmaktan 
büyük memnuniyet duyuyorum. 
Fuarın düzenlenmesinde emeği 
geçen tüm kurumlarımızı firmalarımızı 
sponsorlarımızı kutluyor, ürünleriyle 
fuarda yer alanları tebrik ediyorum.

Malumunuz önceki gün TUSAŞ’ın 
yerleşkesine menfur terör saldırısı 
düzenlendi. Kalleş ve alçak terör 
saldırısında şehit olan kahramanlarımıza 
rahmet niyaz ediyorum.

Şehitlerimizin fedakarlıklarını daima 
şükranla hatırlayacağız. İnancım 
ve duam odur ki, milletimiz de 
şehitlerimizin aziz hatıralarını sonsuza 
kadar yaşatacaktır.

Acımız büyük olsa da Türkiye 
Yüzyılı ülkümüze kast eden alçaklarla 
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TERÖRÜN 
ARKASINDAKİLERİ 
GÖRÜYORUZ, 
OYUNU BOZACAĞIZ
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mücadele azmimiz daha büyüktür. Bu tarz 
kalleşliklerle bize geri adım attıracaklarını 
zannedenlerin tepesine binmeye inlerini 
başlarına geçirmeye devam edeceğiz.

Ha Türkiye Cumhuriyet, bekasına yönelik 
tüm tehditleri kaynağında bertaraf etme 
kararlılığına sahiptir. 85 milyon vatandaşın 
topyekun kenetlenmeyle hamdolsun 
ziyadesiyle haizdir. 

Son dakika... Cumhurbaşkanımız Erdoğan: 
Terörün arkasındakileri görüyoruz, oyunu 
bozacağız

“ŞEHİTLERİN KANLARI 
YERDE BIRAKILMAMIŞTIR”

Milletimizin huzur ve güvenliğini hedef alan 
her türlü saldırı akim kalacak, başarısız olacak, 
en sonunda kandan beslenen terör baronlarını 
vuracaktır. TUSAŞ’taki terör eylemini 
düzenleyen hainlerin ikisi de ölü olarak ele 
geçirilmiştir. Bu alçak saldırıya cevabımızı 
Suriye ve Irak’taki terör hedefleri yok edilerek 
katbekat fazlasıyla verilmiş, şehitlerin kanları 
yerde bırakılmamıştır.

İTeröre meydan okuyan TUSAŞ personeli 
şahsında bu millet yenilmeyeceğini, 
yıkılmayacağını dost düşman herkese bir kez 
daha ilan etmiştir.

Burada şu gerçeğin altını önele çiziyorum. 
Bu kalleşliklerin arkasındaki niyetin ne 
olduğunu çok net görebiliyoruz. Biz kiralık 
katil sürülerinin emellerinin ne olduğunun 
farkındayız. Basiret ve feraset sahibi 
milletimizle bölücü cahillerin kanlı eylemlerinin 
hangi amaca hizmet ettiğinin farkındadır.

“HEVESLERİNİ 
KURSAKLARINDA 
KOYACAĞIZ”

Tuzağa düşmeyeceğiz taviz vermeyeceğiz, 
birlik beraberliğimizden taciz vermeyeceğiz. 
İç karışıklık senaryoları yazanların oyunlarını 
bozacağız, heveslerini kursaklarında 
koyacağız.

Atacağımız adımları detaylıca ele aldık. 
85 milyonun kardeşçe, barış ve huzur içinde 
yaşadığı terörsüz Türkiye hedefimizle aramıza 
kimsenin girmesine müsaade etmeyeceğiz. 

Hiçbir hasmane terör saldırısı bu milletin ezeli 
ve ebedi kardeşliğini bozamaz. Büyük ve 
güçlü Türkiye idealimizin önüne set çekemez. 
Türkiye düşmanlarının ülkemizi karanlığa 
sürüklemesine izin vermeyiz, vermeyeceğiz. 
Türkiye Cumhuriyet sadece tüm terör 
örgütlerinden değil, cinayet şebekelerini 
üzerimize salan emperyalist çetelerden daha 
güçlüdür.

İnşallah bundan sonra aynı stratejik 
akılla mücadelemizi sürdüreceğiz, tuzağa 
düşmeyeceğiz. Kardeşliğimizden taviz 

vermeyeceğiz. Tüm vatandaşlarıma teşekkür 
ediyorum.

“SOSYAL MEDYA 
OPERASYON AYGITINA 
DÖNÜŞMÜŞ DURUMDA”

Burada bir üzüntümü de ifade etmek 
durumundayım. Terörün gayesi sadece 
kan dökmek, masumları katletmek değildir. 
Terörün asıl amacı toplumda korku ortamı 
oluşturmaktır. Ülkemizde kimi çevreler 
bilerek ya da bilmeyerek terörün bu hedefine 
ulaşmasına aracılık yapmaktadır. Hiçbir 
otokontrolün, denetimin olmadığı sosyal 
medya mecralarını bir tarafa bırakıyorum. 
Çünkü orası söz konusu Türkiye olduğunda 
terör eyleminin eksik kalan yanlarını 
tamamlayan operasyon aygıtına dönüşmüş 
durumda. 

Artık onlardan tutarlı, ahlaklı, ilkeli 
bir duruş beklemiyoruz. Bizi asıl üzen 
böyle meselelerde çok daha sorumlu 
yayın yapmasını beklediğimiz kendi yazılı 
ve görsel medyamızdır. Medyamız bu 
tür hadiselerde çok kötü sınav veriyor. 
Sergilenen sorumsuzluğun bir benzerinin 
TUSAŞ’taki terör eyleminde de görüyoruz. 
Milletin memleketin, devletin kurumlarının 
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hak ve çıkarlarının reyting yarışlarına feda 
edilmemesi gerekiyor. Görüntüleri filtresiz 
boca edenler ne kadar yanlış içindeyse bu 
görüntüleri servis edenler de telafisi zor 
zararlar vermektedir. Bu tür sorumsuzlukların 
üzerine daha kararlı gideceğiz. Medyamızdan 
ve siyasetçilerimizden teröre karşı mücadeleyi 
topyekun mücadele olduğunu göz önünde 
bulundurarak hareket etmelerini bekliyoruz.

SAHA İstanbul kuruluşundan bu yana çok 
büyük mesafe kat etti. 1200’ü aşkın şirket, 
29 üniversite, 45 şehre yayılmış geniş bir 
ağa ulaşmıştır. Kısa sürede ulaşılan geniş ve 
yaygın ağı savunma ekosistemimiz adına çok 
kıymetli buluyoruz. SAHA EXPO’nun küresel 
pazarla buluşturan köprü vazifesi üstlendiğine 
tanık oluyoruz.

300’ün üzerinde delegasyon, 150’den fazla 
alıcı delegasyonu, 120’yi aşkın ülkeden üst 
düzey katılımla SAHA EXPO memnuniyetle 
belirtmek isterim ki savunma sektöründe 
önemli platform haline gelmiştir. 4.6 milyar 
doları ihracat sözleşmesi olmak üzere 6,2 
milyar dolarlık anlaşmanın imzalanacak olması 
da dikkate değerdir.

Görüyoruz ki Türkiye global savunma 
sanayi sektöründe güçlü oyuncu olma 
yolunda emin adımlarla ilerliyor. Bu başarı 
teknolojiyi tasarlama, üretme yanında stratejik 
işbirlikleriyle de perçinleniyor. Burada bazı 
güncel ve çarpıcı verileri sizlerle paylaşmak 
isterim. 2002’de savunma ihracatımız 248 
milyon doları ancak buluyordu. Biz bunu aldık, 
5,6 milyar dolara çıkardık. Sadece geçen yıl 
185 ülkeye 230’dan fazla savunma ürünü ihraç 
ettik. Bu yıl ihracatımız Eylül’de yüzde 32 
oranında yükseldi. Son 12 ayda gerçekleşen 
ihracatımız yüzde 10,4’lük artışla 6.1 milyar 
dolara ulaştı.

“SAVUNMA SANAYİNDE 
YERLİLİĞİ YÜZDE 80’İN 
ÜZERİNE ÇIKARDIK”

Sadece 2024 yılı içinde savunma sanayi 
şirketlerimiz 178 farklı ülkeye ürün ihraç 
ederek ciddi rekora imza attı. Bayraktar TB2, 
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Akıncı, Anka, Aksungur gibi insansız 
hava araçlarımız dünyada büyük yankı 
uyandırmış oyun değiştirici olarak 
nitelendirilmişti. Kızılelma ve Anka 3’ü 
de eklemeyi planlıyoruz. Türkiye bu 
alandaki hakimiyetini daha da tahkim 
edecektir. Savunma sanayinde yerlilik 
oranını yüzde 80’in üzerine çıkarmış 
durumdayız.

Önümüze çıkarılan tüm 
engellere maruz kaldığımız gizli 
açık ambargolara, içimizdeki ihanet 
şebekelerinin sabotajlarına rağmen 
son 22 yılda savunma sanayi alanında 
destan yazdık. Bu gerçeği muhalif, 
dost düşman herkes görüyor. 2002 yılı 
öncesinde teröre karşı mücadele eden 
paşalarımız, askerlerimiz Türk savunma 
sanayinin nasıl bir başarı hikayesine 
imza attığını çok iyi biliyor. Eski Türkiye 
tablosuna son verdik.

Çelik Kubbe ile uzun menzil hava 
savunmadaki gücü Siper ve diğer 
pek çok projemizle kendimizi sürekli 
geliştirmeye çalışıyoruz. Birilerinin 
Demir Kubbesi olabilir, bizim de 
Çelik Kubbemiz var. Çok daha iyi 
yerlere geleceğimizden hiçbir şüphe 
duymuyoruz. Uydu teknolojilerinde de 
devamlı atılım halindeyiz. Geçtiğimiz yıl 
uzaya fırlattığımız Türkiye’nin uydusu 
İMECE ile dünyanın her yerinden 
herhangi bir kısıtlamaya tabi olmadan 
görüntü alma imkanına sahibiz.

TÜRKSAT 6A projesiyle haberleşme 
uydularının üretimi alanında kendi 
uydusunu yapabilen ülkeler arasında 

girdik.
Ay misyonumuzun gerçekleşme 

süreçlerinde de uyduları kullanacağız. 
Gazze’de 50 bin masumun katledildiği 
soykırım ve gerekse Lübnan’daki 
saldırıları görünce Türk savunma sanayi 
gülü olmalıdır. Şayet bugün kimseden 
icazet almadan, çekinmeden zalimlere 
en güçlü tepkiyi gösterebiliyorsak, 
bunun arkasında savunma sanayinin 
22 yılda elde ettiği başarıları bulunuyor. 

Bu başarı grafiği yükselmeye 
devam edecek. Türkiye’nin savunma 
sanayindeki bağımsızlık yürüyüşü 
ülkemiz için değil mazlumlarla 
birlikte yeni bir dönemin habercisidir. 
Türkiye Yüzyılı içeride dışarıda 
barışın huzurun hakim olduğu asır 
olacaktır. Caniler ve canileri üzerimize 
salanlar ülkemizin kutlu yürüyüşünü 
engelleyemeyeceklerdir. Yürüyüşümüz 
hızlanarak devam edecektir.



‘KURULAN 
TUZAKLARI 
BOZARAK 
YÜRÜYECEĞİZ’
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Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Gülderen 
Mahallesi’ndeki TOKİ Konutları’nda 130 bininci 
konut anahtar teslimi, kura çekimi ve toplu açılış 
töreninde konuştu. Cumhurbaşkanımız Erdoğan, ‘29 
bin 311 konutu teslim ediyoruz. Evine kavuşmayan 
hak sahibi kalmayacak. Başkalarının gündemi ne 
olursa olsun iktidarımızın ve ittifakımızın birinci 
gündemi depremzedelerimizi süratle yeni yuvalarına 
kavuşturmaktır.’ dedi. Terörle mücadele mesajı 
veren Erdoğan ayrıca, ‘Terörün olmadığı, şiddetin 
olmadığı, huzurun, demokrasinin ve kardeşliğin 
egemen olduğu bir Türkiye’yi mutlaka inşa 
edeceğiz’ ifadelerini kullandı.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Gülderen Mahallesi TOKİ 
Konutları’nda düzenlenen “Yeniden Daha Güçlü Anadolu” 130 
Bin Konut Anahtar Teslimi, Kura Çekimi ve Toplu Açılış Töreni’ne 
katıldı.

Alandaki katılım ve coşkuya dikkati çeken Erdoğan, “Maşallah bu 
coşkunuz, bu kararlılığınız son seçimlerde nereye gittiğinizi gösterdi ve son 
seçimlerden büyük bir zaferle çıkarak bugünlere geldik.” ifadelerini kullandı.

Erdoğan, havalimanından miting alanına vatandaşların yoğun ilgisi 
nedeniyle 1,5 saatlik gecikmeyle geldiğini belirterek, vatandaşlardan haklarını 
helal etmelerini istedi.

Kardeşlik, barış ve tarih şehri Hatay’da çok önemli bir tören vesilesiyle 
beraber olduklarını vurgulayan Erdoğan, sözlerini şöyle sürdürdü:

“Bizleri buluşturan Rabb’ime sonsuz hamdolsun. ‘Hatay’ı alın.’ dedik ve 
aldınız. Hatay 1 Nisan’da gerçek belediyecilikle tanıştı. Öncelikle Hatay’a 
olan şükran borcumuzu ödemek istiyorum. Bundan 7 ay önce çok çekişmeli 
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geçen bir yerel yönetimler seçimi yaşadık. 
31 Mart seçimleri sürecinde en fazla 
örselenen, hırpalanan, tartışma konusu 
yapılan şehirlerimizin başında Hatay 
geliyordu. Geriye dönüp baktığımızda 
üzüntü verici hadiselere şahit olduk.

Hataylı kardeşlerimiz depremin 
yaralarını sarmaya çalışırken maalesef 
başkaları da kendi aralarında koltuk 
kapmaca oynuyordu. Hatay, belediyecilik 
hizmetlerinde bakımsızlığa terk edilmişti. 
Hatay gündelik siyasetin ayak oyunlarının 
kurbanı olmuştu. Cumhur İttifakı olarak 
Hataylı kardeşlerimizin çığlıklarına kulak 
verdik. Tek gündemi Hatay’a hizmet olacak 
bir kadroyla sizlerin huzuruna çıktık.”

“HATAY HALKINA 
GÖNÜLDEN 
TEŞEKKÜR 
EDİYORUM”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 31 Mart 
gecesi gözlerinin, kulaklarının hep Hatay’da 
ve Hataylılarından gelecek müjdeli haberde 
olduğunu dile getirdi.

Erdoğan, bir vatandaşın açtığı, 
“Sayende Reis, Anka kuşu gibi yeniden 
küllerimizden doğuyoruz.” ve “Hatay’a 
bakan bir çift göz lazım” yazılı pankartları 
okudu.

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, şunları 
söyledi:

“Sizlere öyle bir belediye başkanı 
gönderdik ki milletvekilleri ile beraber 
inşallah çift gözlü olacak, dört gözlü 
olacak ve Cumhurbaşkanı’yla birlikte 
burası yeniden ayağa kalkacak. 31 Mart’ta 
Hatay’dan tüm Türkiye’ye örnek olacak 
bir sonuç bekliyorduk, Hatay halkı da 
bizim bu beklentilerimizi boşa çıkarmadı. 
Büyükşehir Belediyesi ile toplam 8 ilçemizin 
emaneti, emin ve ehil ellere sayenizde 
teslim edildi. Cumhur İttifakı’nın gerçek 
belediyecilik vizyonuna güvenen Hatay 
halkına gönülden teşekkür ediyorum. 
AK Parti’li kardeşlerimle birlikte MHP’li 
kardeşlerime, bunun yanında muhalefetten 
umudunu keserek adaylarımıza destek 
olan tüm vatandaşlarıma teşekkürlerimi 
iletiyorum. Rabb’im hepinizden, tüm Hataylı 
kardeşlerimden razı olsun.”

“HER GÜNÜ FIRSAT 
BİLECEK VE 
SİZLERE AŞKLA 
HİZMET EDECEĞİZ”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, 31 Mart 
akşamı sandıkların kapanması ile seçim 
yarışının bittiğini, Hatay’a hizmet yarışının 
başladığını ifade etti.



 www.akpartiistanbul.com                 

GÜNDEM 41

Önemli olanın Hatay’ın bir an önce ayağa 
kalkması olduğuna dikkati çeken Erdoğan, 
şunları kaydetti:

“Önemli olan Hatay halkının birliği, beraberliği 
ve dayanışmasıdır. Cumhur İttifakı olarak sizlerin 
teveccühüne layık olmaya çalışacağız. Beşeri 
ve kültürel zenginliğimizin sembol şehri Hatay, 
bundan sonra belediyecilik hizmetlerinde de 
artık parmakla gösterilecek. 31 Mart’ta 10 yıllık 
fetret devrinden kurtardığımız Hatay’ı hep 
birlikte çok daha güzel yerlere taşıyacağız. 
Hatırlayın. ‘Oy yoksa hizmet de yok.’ diyenlerden 
değil, bize oy versin veya vermesin Hataylı 
kardeşlerimizin tamamına hizmet götürenlerden 
olacağız. Hataylı kardeşlerim şunu çok iyi bilsin. 
Biz de ayrımcılık, ötekileştirme olmaz. Biz de 
insanları kökenine, meşrebine, görüşüne göre 
tasnif etmek olmaz. Bizde aslolan milletimizin 
takdiridir, muhabbetidir, hayır duasını almaktır. 
Siz bize inandınız, bize itimat ettiniz, bize 
güvendiğinizi gösterdiniz. İnşallah biz de her 
günü fırsat bilecek ve sizlere aşkla hizmet 
edeceğiz.”

6 Şubat depremlerinin vurduğu şehirleri 
yeniden ihya ve imar etmek için durmadan, 
dinlenmeden çalıştıklarına işaret eden Erdoğan, 

“Başkalarının gündemi ne olursa olsun 
iktidarımızın ve ittifakımızın birinci gündemi, 
depremzedelerimizi süratle yeni yuvalarına 
kavuşturmaktır. Seçim dönemlerinde bile bu 
önceliğimizi geri plana almadık, devletimizin 
tüm kapasitesini deprem bölgesine teksif etmiş 
durumdayız.” diye konuştu.

Birileri halen yeterince kavrayamasa da 
Türkiye’nin 6 Şubat’ta tam anlamıyla “asrın 
felaketini” yaşadığını vurgulayan Erdoğan, 
Türkiye’nin, 2010’da 316 bin kişinin öldüğü 
Haiti’deki depremden 15 kat daha büyük enerji 
açığa çıkaran bir doğal afetle sarsıldığına dikkati 
çekti.

Erdoğan, “Dünyanın 90 ülkesinden daha 
geniş bir alanı etkileyen bu depremler, 
Hatay’ımız başta olmak üzere 11 ilde büyük 
yıkımlara yol açtı. O gün kimi kardeşlerimizin 
ifadesiyle hüznü, çaresizliği, kıyameti, 
kimine göre endişeyi, felaketi, acıyı yaşadık. 
Toprağın altında kalan canlarımızı hiçbir 
zaman unutmadık ama yüreğimizdeki 
acı, yaşadığımız yıkım çok büyük olsa da 
umudumuzu daima diri tuttuk.” ifadesini 
kullandı.

“11 İLİMİZİ DÜNYANIN 
EN BÜYÜK ŞANTİYE 
SAHASINA 
DÖNÜŞTÜRDÜK”

Depremin hemen ardından 3 ay gibi kısa bir 
sürede 180 bin konutun yapımına başladıklarını 
anımsatan Erdoğan, “Böylece 11 ilimizi dünyanın 
en büyük şantiye sahasına dönüştürdük. Bugün 
deprem bölgemizde 1900 şantiyede ve 4 bin 
333 köyümüzde 160 bin mimar, mühendis ve 
işçi kardeşimiz canla başla çalışıyor. Şu ana 
kadar 350 bin 430 konut ve iş yerimizin ihalesini 
gerçekleştirdik. Bunlardan 18 bin 404’ü Hatay’da 
olmak üzere 101 bin 254 tanesini teslim ettik.” 
dedi.

Alandaki vatandaşlara “Hazır mısınız?” diye 
seslenerek “Tek vatan, tek bayrak, tek devlet. Bir 
olacağız, iri olacağız, diri olacağız. Hep beraber 
kardeş olacağız.” diyen Erdoğan, şöyle devam 
etti:

“Bugün Hatay’ımızda 7 bin 856, 
Malatya’mızda 6 bin 759, Gaziantep’imizde 
5 bin 259, Kahramanmaraş’ımızda 3 bin 
135, Adıyaman’ımızda 3 bin 108, Adana’da 
648, Diyarbakır’ımızda 641, Elazığ’ımızda 
569, Şanlıurfa’mızda 17, Kilis’imizde 9, 
Osmaniye’mizde 1310 olmak üzere toplamda 
29 bin 311 yuvamızın daha kuralarını çekerek 
hak sahiplerine teslim ediyoruz. Böylece 
130 bininci afet konutumuzun anahtarlarını 
depremzedelerimize teslim etmenin 
bahtiyarlığını yaşıyoruz.”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, yeni evlerin 
depremzedeler için hayırlı, uğurlu olmasını diledi.

“DEPREM BÖLGESİNDE 
EVİNE GİRMEYEN 
HİÇBİR HAK SAHİBİMİZ 
KALMAYACAK”

Hatay’da toplam 152 bin 959 hak sahibi 
olduğu bilgisini veren Erdoğan, şunları 
söyledi:

“11 ilimizde ise toplam 442 bin 709 hak 
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Cumhurbaşkanımız Erdoğan, yeni yuvasına 
kavuşan aileyi evinde ziyaret etti
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan, Hatay’da deprem 
konutlarının anahtar teslim töreni sonrası afetzede aileyi 
yeni yuvasında ziyaret etti. Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’ın katılımıyla Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı tarafından 6 Şubat depremlerinden etkilenen 
11 ilde, TOKİ’ye yaptırılan ve tamamlanan 29 bin 311 afet 
konutunun anahtar teslimi töreni Hatay’ın Antakya ilçesi 
Gülderen Konutları’nda yapıldı. Anahtar teslim töreni sonrası 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan, depremde evleri yıkılan İpek 
ailesini yeni yuvasında ziyaret etti. Ailenin 3 çocuğuna hediye 
getiren Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın sürpriz ziyareti aileye 
büyük mutluluk yaşattı.
Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın evlerini ziyaret 
ettiğini söyleyen Ahmet İpek, “Bugünkü misafirimiz 
Cumhurbaşkanımız oldu. Evimize gelip, bizi ziyaret ettiler. 
Çok heyecanlandım, çok mutlu oldum. Verdikleri ev çok 
güzel, her şey son sistem” dedi. 

sahibi bulunuyor. Bu yılın sonuna kadar 201 bin 688 ev ve iş yerimizin 
daha anahtarlarını sahiplerine teslim edeceğiz. 2025 yılı sonunda 
452 bin 958 konut, iş yeri ve ahırı teslim etmiş olacağız. Deprem 
bölgesinde evine girmeyen hiçbir hak sahibimiz kalmayacak. Bir 
defa şunu çok açık ve net söylemek isterim. Biz meydanlarda verdiği 
sözü göreve gelince unutanlardan değiliz. Biz ahdine, vadine, millete 
verdiği sözlere sadık bir yönetimiz. Biz ‘bir şeyi yapacağız’ dersek, 
Allah’tan bir mani olmazsa yaparız.”

Erdoğan, Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığının yanı sıra 
AFAD, Kızılay, belediyeler ve sivil toplum kuruluşlarının da şehirleri 
ayağa kaldırmak için uğraştığına işaret ederek, “AFAD vasıtasıyla 
Hatay’a yaptığımız nakdi yardımların toplamı nedir biliyor musunuz? 
36 milyar 150 milyon lirayı aştı. İmece usulüyle Hatay’ın ihtiyaçlarını 
gidermek için devlet-millet el ele vermiş durumdayız. Hataylı 
kardeşlerim bu konuda gönüllerini ferah tutsun. Deprem bölgemiz 
sanayisiyle, ticaretiyle, üretimiyle, kültürel zenginliğiyle yeniden ayağa 
kalkana kadar buradan asla ayrılmayacağız.” diye konuştu.

Depremde vefat edenlere bir kez daha Allah’tan rahmet, 
yakınlarına sabır dileyen Erdoğan, evlerin yapımında alın teri döken 
mimar, mühendis, işçi ve kurumları da tebrik etti.

Erdoğan, “Aynı şekilde Hataylı kardeşlerimizin bir an önce yeni 
hayatlarına başlaması için desteklerini esirgemeyen savunma 
sanayimizin gururu Baykar’a, Doğuş Grubuna, Türkiye İş Bankasına 
ve tüm hayırseverlere en kalbi şükranlarımı sunuyorum.” dedi.

“MAZİMİZ DÜNYADA EŞİ BENZERİ 
BULUNMAYAN NADİDE BİR HAZİNEDİR”

Cumhurbaşkanımız Erdoğan, Cemil Meriç’in “Tarihimiz mührü 
sökülmemiş bir hazinedir.” sözlerini anımsatarak, “Üstadın dediği 
gibi mazimiz dünyada eşi benzeri bulunmayan nadide bir hazinedir. 
Şehirlerimizi ayağa kaldırırken hafıza mekanları olan kültür 
varlıklarımızı da ihya ediyoruz.” ifadesini kullandı.

Hatay’da Habibi Neccar Camii ve meclis binasındaki çalışmaların 
tüm hızıyla devam ettiğini dile getiren Erdoğan, Uzun Çarşı bölgesi, 
Kurtuluş Caddesi ve Kemalpaşa Caddesi gibi tarihi alanları restore 
ederek, kültürel mirası yaşattıklarını söyledi.

  “KARDEŞLİĞİMİZİ BOZAMAYACAKLAR”
“Bu topraklar üzerinde daha nice asırlar boyu Türk, Kürt, 

Arap, Alevi, Sünni demeden 85 milyon hep beraber kardeşçe 
yaşayacağız” diyen Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Millet olarak birlik 
ve beraberliğimiz her türlü hainliğin, her türlü alçaklığın, her türlü 
sabotaj girişiminin fevkindedir.” ifadesini kullandı.

Terör örgütlerinin Türkiye’yi maşa gibi kullanamayacağını 
vurgulayan Cumhurbaşkanımız Erdoğan, “Hedeflerine 
ulaşamayacaklar, iç cephemizi sarsamayacaklar, ezeli ve ebedi 
kardeşliğimize nifak tohumları ekemeyecekler. Hep beraber Türkiye 
olmamızı engelleyemeyecekler, kardeşliğimizi bozamayacaklar.” dedi.

İsrail’in İran’daki askeri noktalara saldırısına da değinen Erdoğan, 
şunları kaydetti:

“Bu vesileyle dün gece İsrail saldırganlığının hedefi olan 
komşumuz İran’a ve İran hükümetine geçmiş olsun dileklerimi 
iletiyorum. Batılı güçler tarafından iyice şımartılan, Siyonist 
İsrail hükümeti bu tarz saldırılarla bölgesel bir çatışmanın fitilini 
ateşlemeye çalışıyor. İsrail’in ve destekçilerinin bu oyununa 
gelinmemesi son derece önemlidir. İsrail bu anlayışla, bu kafayla 
bir yere varamayacak. Duamız şu, ‘Ya Kahhar’ ismi şerifi hürmetine 
Allah’tan bunların kahrını bekliyoruz.” 
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MİKROFON SENDE 
‘GENÇ KÜRSÜ’

Beylikdüzü Gençlik 
Kollarımızın program 
çerçevesindeki 
sunumları hız 
kesmeden devam 
ediyor. Bu haftaki 
etkinlikte, Türkiye 
Yüzyılı işlendi.

Beylikdüzü Yeni 
Seçmen Birim 
Başkanımız 
Salih Altuntaş, 
Gençlik Kolları 

Başkan Vekilimiz 
Muhammet Furkan 
Sezgin ve Meclis Üyemiz 
Mustafa Altuntaş’ın 
katılımıyla gerçekleşen programda Muhammed Safa Arslan “Türkiye 
Yüzyılında bizi neler bekliyor” başlıklı sunumunu gerçekleştirdi.

Sunumunda Türkiye’nin geleceğine dair önemli perspektifler sunan 
Arslan, ülkenin geleceğine yönelik umut verici fikirler ve projeler 
üzerinde durarak katılımcıların ilgisini çekti. 

Beylikdüzü Gençlik Kollarımız, Türkiye’nin geleceğine dair gençlerin 
bilgi birikimini artırmaya devam edecek.
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Beylikdüzü Gençlik Kollarımız, Ortaköy Camii 
ve Dolmabahçe Sarayı’nı ziyaret etti.

Beylikdüzü Gençlik Kolları Başkanımız 
Ömer Tuncel’in öncülüğünde teşkilatımız 
İstanbul’un tarihî ve kültürel miraslarından 
Ortaköy Camii ile Dolmabahçe Sarayı’nı 

ziyaret etti.
Etkinlik kapsamında gençler, tarihin ve maneviyatın 

izlerini taşıyan bu önemli mekanları yerinde görme 
ve mekânların ruhunu yakından hissetme imkânı 
buldu. Ziyaret sırasında, gençlerin tarih bilincini 
güçlendirmeye yönelik çeşitli bilgilendirmeler 
yapılarak kültürel mirasın korunmasına dair farkındalık 
oluşturuldu.

Etkinliğin önemini vurgulayan Başkanımız Tuncel, 
“Bu tür programlarda genç arkadaşlarımızla hem 
tarihimizi daha yakından tanıma fırsatı buluyor hem 
de birlik ve beraberliğimizi pekiştiriyoruz. Tarihî ve 
manevi mirasımızı yerinde görmek bizler için büyük 
bir anlam taşıyor” ifadelerini kullandı.

BEYLİKDÜZÜ 
GENÇLİĞİ’NDEN 
KÜLTÜR GEZİSİ 
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İl Gençlik Kollarımız, 
İstanbul’un dört bir 
yanındaki üniversitelerde 
kurduğu stantlarda 
gençlerle buluşuyor, onlara 

yeni üniversite hayatında rehber 
oluyor.

İl Gençlik Kolları Başkanımız 
Muhammed Cem Çekerek, bu 
hafta ‘Kampüse Hoş Geldin’ 
stantlarımızı ziyaret 
ederek öğrencilerle 
keyifli sohbetler 
gerçekleştirdi. 
Gençlerin heyecanına 
ortak olan Çekerek, 
üniversite yaşamına 
yeni adım atan 
gençlerin sosyal 
hayata katılımlarının 
önemine vurgu yaptı.

Katılımın yoğun 

olduğu ‘Kampüse Hoş Geldin’ 
stantlarımızda öğrenciler kulüpler 
hakkında bilgilendiriliyor ve çeşitli 
aktiviteler hakkında bilgi edinme 
fırsatı buluyor.

Kampüse Hoş Geldin projesi 
İstanbul genelindeki tüm 
üniversitelerde devam edecek

ÜNİVERSİTELERDE ‘KAMPÜSE 
HOŞ GELDİN’ RÜZGÂRI ESTİ

Üniversiteler birimimizin ‘Kampüse Hoş Geldin’ projesi tüm 
hızıyla devam ediyor. İl Gençlik Kolları Başkanımız Muhammed 
Cem Çekerek ‘Kampüse Hoş Geldin’ stantlarımızı ziyaret ederek 
üniversite öğrencilerimizle bir araya geldi.
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Sultangazi Gençlik Kollarımız, 
‘Sensiz Olmaz’ projesi 
kapsamında gençlerimizin 
doğum günlerini kutlamaya 
devam ediyor.

Teşkilatımız, Sultangazi Gençlik 
Kolları Başkanımız Yasin Bakırcı’nın 
öncülüğünde ‘Sensiz Olmaz’ temasıyla 
ilçede yaşayan gençlerin kapılarını 

çalarak doğum günlerini kutluyor.
Sultangazi Gençlik Kollarımız, bu anlamlı 

etkinlikte gençlerle bir araya gelerek onlara 
sürprizler yapıyor ve doğum günlerini özel kılmak 
için çeşitli hediyeler ve kutlamalar düzenliyor. 
Sultangazi’deki gençlerin mutluluğunu 

paylaşmayı hedefleyen bu etkinlik, aynı zamanda 
birlik ve beraberlik mesajı da taşıyor.

Gençlerle bir araya gelmekten büyük 
mutluluk duyduklarını ifade eden Başkanımız 
Bakırcı, “Gençlerimizin özel günlerini kutlamak 
bizim için önemli. Onların mutluluğu  bizim 
mutluluğumuzdur” dedi.

Silivri Gençlik Kolları 
Başkanımız Utku 
Kapucu, ilçedeki lise 
öğrencileriyle birlikte 
Savunma Sanayi Fuarı’nı 

ziyaret etti. Gezi sırasında 
gençlere, ülkemiz adına önemli 
şirketler tarafından üretilen yerli 
ve milli silahlar tanıtılarak, bu 
ürünlerin önemi vurgulandı.

Ziyaret kapsamında Armelsan 
Savunma Teknolojileri Yönetim 
Kurulu Başkanı Yetkin Karakaş, 
gençlere kapsamlı bir sunum 
gerçekleştirerek değerli bilgiler 
paylaştı. Başkanımız Kapucu 
da verdiği bilgiler için Karakaş’a 
teşekkür etti. Bu tür etkinliklerin, 
gençlerin savunma sanayi 
konusunda bilinçlenmelerine 
katkı sağladığı belirtildi.

Silivri Gençlik Kollarımız yerli ve milli ürünlerimizin 
sergilendiği Savunma Sanayi Fuarı’nı ziyaret etti.

SİLİVRİ GENÇLİĞİ’NDEN 
SAHA EXPO’YA ZİYARET

SULTANGAZİ GENÇLİĞİ’NDEN 
DOĞUM GÜNÜ SÜRPRİZİ
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FARKINA VAR 
KONTROLÜ ELE AL

Bağcılar, Çekmeköy ve Bahçelievler 
İlçe Kadın Kolları olarak Kadın ve Aile 
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirdiğimiz 
etkinlikte, Meme Kanseri Bilinçlendirme 
ve Farkındalık Ayı kapsamında önemli 
bir konuyu ele aldık. 

Meme kanserinin erken teşhisinin 
hayati önemi üzerine odaklanan 
bu programda, katılımcılarımıza 
hastalığın risk faktörleri, belirtileri ve 

koruyucu sağlık önlemleri hakkında kapsamlı 
bilgiler sunuldu. Toplum sağlığını desteklemek 
amacıyla düzenlediğimiz bu tür bilinçlendirme 
faaliyetlerinin, kadınlarımızın sağlığını koruma 
konusundaki duyarlılığını artırmaya katkı 
sağlayacağına inanıyoruz.
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Bağcılar İlçe Kadın 
Kolları Başkanlığı olarak, 
Bağcılar Belediyesi 
STK İletişim Merkezi 
tarafından organize 
edilen “Temiz Toplum, 
Temiz Çevre” ve “İsrafın 
Önlenmesi” temalı 
etkinliğe katılım sağladık. 

Uzman eğiticiler 
tarafından yönetilen 
bu bilgilendirici 
sohbetlerde, çevre 

temizliği ve israfın önlenmesi 
konuları detaylı bir şekilde 
ele alındı. Etkinlikte, bireysel 

davranışlarımızın toplumsal 
çevre sağlığı üzerindeki etkileri, 
kaynakların bilinçli tüketimi, israfı 
azaltmaya yönelik alınabilecek 
tedbirler ve bu konularda 
toplum olarak taşıdığımız 
sorumluluklar üzerine önemli 
mesajlar verildi. Sürdürülebilir bir 
yaşam kültürünün desteklenmesi 
amacıyla düzenlenen bu tür 
etkinliklerin kadınların çevre ve 
toplum sağlığı konularındaki 
farkındalık düzeyini artırarak, daha 
sağlıklı ve bilinçli bir toplumun 
oluşmasına katkı sağlayacağına 
inanıyoruz. Bu kapsamda 
katılım sağladığımız etkinliklerin 
devamlılığını sağlayarak toplumsal 
bilinçlendirme çalışmalarına 
katkıda bulunmayı hedefliyoruz.

TEMİZ TOPLUM, TEMİZ ÇEVRE
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SEVDAMIZ BİR 
YOLUMUZ BİR

Liderimiz Recep Tayyip Erdoğan’ın bizlere öğrettiği en 
güzel hususlardan biri de AK Parti teşkilatları olarak gece 
gündüz demeden milletiniz için aşk ile çalışmaya devam 
etmektir. Teşkilatımızın her kademesinde görev yapan 
arkadaşlarımızla omuz omuza vererek çalışıyoruz. 
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İstanbul’umuz 
için İstanbullu 
hemşerilerimiz 
için esnafımızdan, 

yaşlılarımıza, 
gençlerimizden, 
kadınlarımıza, engelli 
kardeşlerimizden, kanaat 
önderlerimize varıncaya 
değin her yaştan, her 
kesimden, her çevreden 
vatandaşımız ile hemhal 
olmanın bilinciyle 
çalışıyoruz. İstanbul’umuzun 
mahallelerinde, sokaklarında, 
İstanbul’un geleceği adına 
karış karış gezmek suretiyle 
hizmet etmeye kararlıyız. 
Nerede olursa olsun, hangi 
kesimden olursa olsun 
İstanbulluları asla yalnız 
bırakmayacağız. 

İstanbul’un her 
köşesinde AK Parti olarak 
varlığımızı hissettirmek 
ve vatandaşlarımızın 
sorunlarına çözüm üretmek 
en büyük önceliğimiz. Bizler 
AK Parti olarak sadece 
seçim dönemleri değil 
her zaman, her yerde, her 
an milletimiz için çalışan 
bir teşkilatız. Biliyoruz ki; 
sevdamız bir, yolumuz bir.  
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AK Parti teşkilatlarımızın birlik ve beraberlik içinde, 
milletimize hizmet etme aşkı ilk günkü heyecanımız 
gibi diri. Her zaman milletimiz ile bir ve beraber 
olmaya devam ediyoruz. Mahalle mahalle, sokak 
sokak dolaşarak halkımızla bir araya geliyor, onların 
taleplerini dinliyoruz. Her zaman olduğu gibi yine 
sahadayız ve vatandaşlarımızın yanında olmaya 
devam edeceğiz. 

Bu kapsamda Tuzla, Bağcılar, Bakırköy, Esenyurt, 
Kartal, Çekmeköy, Kadıköy, Bayrampaşa, Avcılar, 
Kağıthane, Şişli, Fatih, Gaziosmanpaşa, Sarıyer 
İlçe Kadın Kolları Başkanlıklarımız ve teşkilat 
mensuplarımız saha ziyaretlerinde bulundular.




